
Z A P I S N I K 
 
sa 20. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 11. listopada 2023. godine u 
Maloj dvorani Sportskog centra Franko Mileta u Labinu, Rudarska 2 sa početkom u 10,00 sati.  
 
Sjednicu je otvorila Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća koja je sjednici i 
predsjedavala te pozdravlja sve prisutne.  
 
Loreta Blašković,  pročelnica Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i 
opće poslove, utvrđuje da je prijavom vijećnika Gradskog vijeća kroz sustav e-glasovanje, od 
ukupno 15 vijećnika na sjednici Gradskog vijeća u 10,00 sati prisutno njih 12 vijećnika i to: 
Mladen Bastijanić (Demokrati), Nenad Boršić (HDZ), Katarina Filipović (SDP), Piero Glavičić 
(IDS-ISU), Bruna Gobo (IDS-ISU), Valdi Gobo (SDP),  Tijana Kocijel  (IDS-ISU ), Eni Modrušan 
(IDS-ISU), Tanja Pejić (Demokrati), Alenka Verbanac (IDS-ISU), Silvano Vlačić (KLGB nositelj: 
Silvano Vlačić) i Lari Zahtila (IDS-ISU). 
  
Vijećnici Rasim Halilović (IDS-ISU) i  Vesna Šćira Knapić (IDS-ISU) opravdali su izostanak sa 
sjednice. 
 
Vijećnik  Đulijano Kos (IDS-ISU)  pristupio je sjednici u 10,25 sati te Vijeće nastavlja rad sa 13 
vijećnika. 
Vijećnik  Đulijano Kos (IDS-ISU) napustio je sjednicu u 12,57 te Vijeće nastavlja rad sa 12 
vijećnika. 
Vijećnik Piero Glavičić (IDS-ISU) napustio je sjednicu u 13,38 sati te Vijeće nastavlja rad sa 
11 vijećnika. 
Vijećnica Katarina Filipović (SDP) napustila je sjednicu u 14,10 sati te Vijeće nastavlja rad sa 
10 vijećnika. 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Valter Glavičić, gradonačelnik Grada 
Labina, Federika Mohorović Čekada, zamjenica gradonačelnika, Loreta Blašković, pročelnica 
Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće poslove, Anamarija 
Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za 
gradnju, Iva Golja Bartolić, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, Borjan Batagelj, 
pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Robert Mohorović, pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo i EU projekte, Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom,  Dolores Sorić, direktorica TD LABIN STAN d.o.o. Labin,  
Dalibor Zupičić, direktor TD LABIN 2000 d.o.o. Labin,  Nino Knapić, predstavnik TD 1. MAJ 
d.o.o. Labin, Alen Golja, direktor TD VODOVOD d.o.o. Labin, Renata Kiršić Veselica, 
ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Labin, Tullio Vorano, predsjednik Vijeća talijanske 
nacionalne manjine, Ivana Škopac, ravnateljica Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin, Melita 
Lasek Satterwhite, ravnateljica Umjetničke škole Matka Brajše Rašana, Silvia Fiamengo, 
ravnateljica Gradske knjižnice Labin, Nino Bažon, viši stručni suradnik za informiranje, Sanja 
Gregorinić Trumić, ravnateljica Osnovne škole Matije Vlačića, Siniša Verbanac, tajnik Sportske 
zajednice Grada Labina, Katarina Šoštarić Perković i Robi Selan, predstavnici tiska, Silvana 
Fable i  Diego Čekada, predstavnici medija.  
 

Predsjednica Vijeća Eni Modrušan, konstatira da je prema izvršenoj prozivci od ukupno 15 
vijećnica i vijećnika, prisutno njih 12, te Vijeće ima potreban kvorum pa može punovažno 
raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i slušatelje Radio Labina i otvara Aktualni 
sat.  
 
 
 
 
 



Aktualni sat  
 
Lari Zahtila (IDS-ISU) pita: 
„Kada se planira staviti u funkciju kanalizacijska mreža izgrađena u Marciljanima, počevši od 
pumpne stanice koja je napravljena radi visinske razlike prema Kolcić Bregu?“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Alen Golja, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin odgovara: 
„Navedena investicija na području Vineža odnosno Marciljani je u ingerenciji IVS-a. Obzirom 
da sam dobio to pitanje kontaktirao sam direktora IVS-a koji mi je rekao da su dobivene sve 
dozvole za navedenu crpnu stanicu tako da će u narednih, ja se nadam nekih mjesec dana, 
svi mještani na tom području dobiti dopis od IVS-a da se mogu priključiti na kanalizacijsku 
mrežu. Onaj dio koji je bio u ingerenciji Vodovoda Labin d.o.o., znači sam spoj nove mreže 
prema mreži Labin je napravljen i on je u funkciji tako da su se već neki mještani uz taj dio već 
i spojili na sustav kanalizacije. Tako da očekujemo u narednih mjesec, dva ili do kraja godine 
da bi to trebalo biti riješeno.“ 
 
Lari Zahtila (IDS-ISU) pita: 
„Zamolio bih temeljitu i kvalitetnu sanaciju bankina uz cestu od Doma kulture na Vinežu prema 
Viškovićima te od ulice Slobode u Rapcu prema Gornjem Rapcu (do otprilike Jadranske ulice) 
gdje jako puno ljudi parkira u ljetnim mjesecima, a nerijetko oštećuju aute prelaskom preko 
vododerina. Može li to biti izvedeno preko zime?“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio  
 
Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom 
Grada Labina odgovara: 
„Ceste na Vinežu i u Rapcu imaju jedan zajednički problem, a to je, uz veliki nagib uzdužni, i 
problem velikih dotoka oborinskih voda prema njima i značajno uništavanje odnosno 
oštećivanje, pogotovo tijekom ekstremnih padalina. Dva su načina rješavanja tog problema. 
Jedan je kroz redovno održavanje, konstantno nasipavanje, nabijanje tih bankina, kako je bilo 
u zadnjih 50-ak godina. Drugi način je kvalitetno rješavanje problema, da se napravi projekt, 
da se riješe te oborinske vode, uz nekakve nogostupe i ostalu infrastrukturu kvalitetnih 
prometnica. Grad Labin planira u narednom periodu provedbu svoja dva projekta. Kad 
govorimo o Rapcu, cesta prema gorenjem Rapcu će biti sva raskopana u sklopu aglomeracije 
koja se planira izvoditi u narednim godinama i u sklopu toga će biti kvalitetno riješena i ta 
prometnica. Na Vinežu se planira iduće godine izgradnja dječjeg vrtića, baš uz tu cestu, te će 
se ta cesta riješiti kao prilazna cesta vrtiću i u nastavku prema Viškovićima.“  
 
Tanja Pejić (Demokrati) pita: 
„Pitanje za gradonačelnika, gosp. Valtera Glavičića 
Ovo pitanje prenosim u izvornom obliku kako sam ga dobila od jedne gospođe kojoj se ujedno 
zahvaljujem na angažiranosti i primjeru zainteresirane javnosti. 

Poštovani,  

Molim da se očitujete vezano na status Dječjeg igrališta „kod Domusa“. 

Naime, gradilište je napušteno u svibnju mjesecu bez da je igralište završeno-ostalo je dovršiti 

ozelenjavanje umjetnih brda, posaditi drveće, postaviti koševe za smeće te sanirati zelene 

površine parka koje su uništene prilikom izgradnje igrališta. 



U ovih pet mjeseci korištenja nezavršenog parka on je dodatno devastiran-na svim zemljanim 

i šljunčanim podlogama izvirio je vani geotekstil, nasipane podloge pomiješale su se 

međusobno i razasule po travi i okolnoj zemlji, na drvenom brodu razbijeno je kormilo i 

stepenice, na tunelu su uništeni portali. 

Sam brod je loše postavljen-dno tobogana je previsoko, a i limeni tobogan nije povoljno 

rješenje radi pregrijavanja ljeti. 

Pod ispod zip-linea ostao je travnati što u naravi znači da se pretvorio u zemlju, odnosno za 

kiša u blato. 

Premda je sve novo-igralište izgleda kao hrpa nabacanog smeća, praktički lošije nego ono 

koje je postojalo tamo prije njega. 

Što se i kada misli poduzeti da to igralište dođe u stanje u kojem je trebalo biti po projektu? 

Igralište je plaćeno 110.000 Eura iz gradskog proračuna-da li je zaista ostvaren povrat tih 

sredstava iz EU fondova? 

Postojeće igralište moglo se sanirati za puno manje novaca-jesu li nam zaista potrebni ovakvi 

EU projekti koji opterećuju proračun, a ne donose novu kvalitetu u prostoru?“ 

Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom 
Grada Labina na prvi dio pitanja odgovara: 
„Svjesni smo problema vezano uz igralište Domusa i radimo sve da se to sanira i riješi. Moram 

napomenut da Grad Labin kreće u rekonstrukciju još dva dječja igrališta. Jedno u Lošinjskoj 

ulici u Rapcu, a drugo je na Presici. Radove će izvoditi ista tvrtka koja je montirala sprave i na 

Katurama. Njih ćemo idući tjedan uvesti u posao, na ova dva igrališta i paralelno će riješiti sve 

tehničke nedostatke koje su na igralištu na Katurama. Osim toga, što se tiče zelenih površina, 

sadnju stabala i kantu za smeće, to je dan nalog našim komunalcima da to odrade. Imamo 

rezervirana dva visoka stabla na skladištu i ona će biti posađena u narednim danima. 

Komunalac čeka povoljno vrijeme za sadnju tako velikih platana. Na igralištu Kature nam je 

veliki problem devastacija i vandalizam koji se konstantno kroz sve ove mjesece tamo javlja. 

To ćemo pokušat riješiti sa postavkom nadzorne kamere.“ 

Robert Mohorović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i EU projekte Grada Labina na 
drugi dio pitanja odgovara: 
„Što se tiče financijskog dijela mi smo prije dva mjeseca podnijeli zahtjev za isplatu tog prvog 
dijela sredstava. Taj prvi dio sredstava čini veći dio ovog iznosa što ste naveli. Mi smo 
potraživali sada u tom prvom zahtjevu 108.730,69 eura. Kod tih kontrola zahtjeva za isplatu 
najčešće prođe nekoliko mjeseci zato jer se oni provjeravaju na dvije razine. Oni su prošli 
prvostupanjsku kontrolu. Na drugostupanjskoj kontroli smo zaprimili neke sitne dopune 
obrazloženja što smo poslali tako da ja iskreno očekujem da će uplata cijelog iznosa biti kroz 
nekih dva, maksimalno tri tjedna po nekom dosadašnjem iskustvu tako da tu ne bi trebalo biti 
nikakvog problema. Samo bi tu još htio nadodati da što se tiče ovih zelenih površina i kante za 
smeće koje se spominju, to nije bio predmet potraživanja niti unutar tih odobrenih sredstava 
tako da ne bi tu došlo do neke zabune. To će se financirati iz naših vlastitih sredstava.“  
 
 
 



Tanja Pejić (Demokrati) pita: 
„Pitanje za direktora VODOVOD LABIN d.o.o. gosp. Alen Golja 

Na poziv jedne gospođe iz Raše, prenosim njezinu zamolbu za odgovorom. Radi se o situaciji 

kojom su Labinštinu preplavile ogromne količine oborina pred nekih mjesec i pol dana. 

Riječ je o cca 11 stambenih jedinica (obitelji) koje su doživjele totalnu ili djelomičnu devastaciju 

okoliša i stambenih jedinica a koju je uzrokovalo prelijevanje fekalnih voda tj. fekalija iz 

obližnjeg kanala u Raši. 

Smatra da su Grad Labin, Vodovod Labin d.o.o. i Hrvatske vode trebale učestvovati u donaciji 

novčanih sredstava tim obiteljima koje su pored oštećenja vlastitog doma i okoliša imali i 

zdravstvene probleme. Za sve postoji dokumentacija i nalazi liječnika tako da sada ne bi htjela 

da polemiziramo oko toga, tiša da li voda smrdi ili ne smrdi a kamoli je li pitka ili nije. 

Gospođa kaže da je Općina Raša dala tim obiteljima mali doprinos, da je Vodovod umanjio 

dio troškova vode za taj mjesec te pohvaljuje direktora Donalda Blaškovića (1.Maj) koji im je u 

kratkom roku dobavio kontejner za odlaganje uništenih stvari i smeća. 

Ona se poput svojih susjeda koji su doživjeli istu katastrofu pita kako navedeni subjekti nisu 

učestvovali barem za početak u nekom simboličnom doprinosu kako bi im za prvu ruku pomogli 

u rješavanju egzistencijalnih pitanja. Nabrojala sam Grad Labin, Hrvatske vode, a kako pitanje 

upućujem Vama, pitam Vas da li smatrate da ste dužni jedan dio troškova sufinancirati s 

obzirom da svi plaćamo račune ali nam se svima ne dešavaju takve katastrofe, a radi se o 

malom broju obitelji? 

I ja osobno smatram da se od svih stavaka na računu može oduzeti jedan za takve ekstremne 

slučajeve a ne se pravdati na „višu silu“-pod tim uključujem sve nabrojane subjekte.“  

Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Alen Golja, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin odgovara: 
„Vodovod Labin je u svojem dijelu nadležnosti sudjelovao u sanaciji šteta od poplava u donjem 

dijelu Raša. Moramo napomenuti da je cijelu akciju vodila Civilna zaštita Istarske županije. 

Vodovod Labin d.o.o. je sve svoje raspoložive snage dao na raspolaganju Civilnoj zaštiti već 

onaj prvi dan te smo intervenirali i na području Rapca, Labina i Raše. Međutim najteže stanje 

je bilo u Maslinici u Rapcu i Raši. Ja sam osobno obišao sve obitelji u naselju Raša koje su 

stradale u poplavi. Pokušali smo im pomoći na bilo koji način i sve ono što je bilo u našim 

mogućnostima mi smo već u onom prvom danu napravili. S obzirom da je pala ogromna 

količina kiše došlo je do zamućenja izvorišta, ali mi smo uspjeli napuniti vodospremu Raša sa 

dovoljnom količinom vode tako da su mještani Raše bili izuzeti od mjere prokuhavanja i barem 

na taj način smo im olakšali situaciju. U suradnji sa epidemiološkom službom, sanitarnom 

inspekcijom i Hrvatskim zavodom za zdravstvo ponovno smo obišli sve stanare, izuzeli vodu 

za analizu sa slavine kućanstva i sve analize su bile dobre. Za to postoji dokumentacija koju 

mogu i u pismenom obliku poslije dostaviti. Spomenuta gospođa iz Vašeg pitanja nas je zvala 

već onaj prvi dan i mi smo također izuzeli vodu na slavini baš na sam dan poplave. Isto tako 

voda je bila ispravna. Ono što moram napomenuti, da se ni po zakonu fizike zbog razine u 

tlaku, i da je došlo do puknuća cijevi, fekalije iz okoliša ne mogu ulaziti u cijevi. A i da je došlo 

do puknuća onda bi cijela Raša bila bez vode. Vodovod Labin d.o.o. nije umanjio dio troškova 

vode već smo cjelokupni račun za taj mjesec svih 11 obitelji stornirali, a isto tako smo odradili 



neke potrebne radnje i pružili pomoć u aktivnostima koje smo mi mogli odraditi, ono čisto s 

ljudske strane. S obzirom da se radi o oborinskim vodama, o oborinskom kanalu koji je u 

ingerenciji Hrvatskih voda, Vodovod Labin d.o.o. nema mogućnosti namiriti štetu koju su 

mještani pretrpjeli, ali znam da je Općina Raša poduzela mjere kako bi navedenim mještanima 

pomogla. Na žalost, stavke na računu za vodu su definirane Zakonom o vodama i dodatne 

stavke ne mogu se dodavati na račun. Zajedno sa vijećnikom gosp. Bastijanićem obišli smo 

oborinski kanal na Kapelici i onda je već bilo vidljivo koje to količine i sila vode je bila jer na 

području kanala nije bilo ni trunčice mahovine koja se zadržavala sa strane. Stoga je vrlo važno 

da se ti kanali dobro održavaju, da ljudi ne bacaju smeće u njega niti da pored kanala odlažu 

drva, građevinski materijal, kako ne bi zapelo i razvilo mogućnost prelijevanja vode iz korita 

kanala. Upravo je taj događaj u Raši potvrdio još jednom da je odluka i ustrajnost na odvajanje 

mješovitog sustava u dijelu centra Labina bila dobra i nužna. Nakon izgradnje nove mreže 

fekalne i oborinske kanalizacije u naselju Raša te sanacija mosta koja bi trebala biti, vjerujem 

da se takve situacije više nikada neće ponoviti.“ 

Vijećnica Tanja Pejić (Demokrati) dodatno navodi: 
„Ja se zahvaljujem na opširnom odgovoru. Ja bi samo imala jedan komentar. Ja ne sumnjam, 
stvarno ne sumnjam da imate svu tu dokumentaciju koju ste naveli, ali problem je u tome što 
su ti ljudi zaista bili kod liječnika. Bila sam i ja dole nakon par dana kada se to desilo. Vidjela 
sam poruke od doktorice, neću sada imenovati. Ti ljudi jesu imali mučnine i da ne nabrajam 
dalje. I sada ako je sve ispravno. Bila sam dole u toj jednoj stambenoj jedinici, ja nisam mogla 
dolje stajati. I ja sam se pitala da li će im netko omogućiti zamjenu te zemlje gdje sade svoje 
povrće i voće. To se vidi. To je očito. Ja sada ne očekujem da mi Vi odgovorite. Ja samo hoću 
reći da su ti ljudi dole imali zdravstvenih problema, za što postoji dokumentacija i oni su to 
čistili, vidjela sam snimke, na način na koji su to čistili. Znači, da ne kažem šta do koljena. 
Možda su to doživjeli preko čula mirisa. Samo sam htjela to komentirati.“ 
 
Alen Golja, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin dodatno navodi: 
„Vezano za zemlju i cijeli onaj okoliš oko tih stanova, Zavod za javno zdravstvo je naložilo da 
se sve dezinficira i to je učinjeno u dva navrata. Isto tako pronalazi se rješenje, a možda se i 
pronašlo jer nemam tu informaciju obzirom da je to vodila Općina Raša. Radilo se o tome da 
li će se dio zemlje zamijeniti u vrtovima tih mještana, ali sve službe koje su bile u to uključene 
su, svatko je odradio svoj dio posla. Tako da vjerujem da će se iznaći najbolje rješenje, 
najkvalitetnije. Naravno da je zdravlje ljudi najvažnije.“ 
 
Piero Glavičić  (IDS-ISU) pita: 
“Prvo vijećničko pitanje odnosi se na novu poreznu reform koja dolazi sa 1.01.2024., a odnosi 
se na ukidanje prireza u gradovima i općinama. Tako da moje pitanje glasi: da li će odnosno 
morat će Grad Labin ukinuti prirez, a da li će se s time stopa oporezivanja odnosno poreza na 
dohodak povećati, smanjiti ili ostati ista. Drugo pitanje odnosi se na “novo oporezivanje” 
privatnim iznajmljivačima iako mislim da to nije novo oporezivanje. Do sada je bilo nekih 1,99 
eura po m2. Samo će se pomaknuti ova granična točka od 5 eura. Zanima me šta Grad misli 
po tome, da li će ostaviti isto, da li će povećati cijenu i kako će se to odnositi na iznajmljivače 
i da li će biti razlika između iznajmljivača koji koriste objekte, kuće za odmor kroz cijelu godinu 
ili povremeno žive. Tako da privatni iznajmljivači imaju nekakvu informaciju. Volio bi možda 
istaknuti da sve te nekakve odluke o oporezivanju uvijek dolaze za 2024., a većina 
iznajmljivaća već je izrazilo svoje cijene za 2024., podigla zbog inflacije i sada dolazi novi 
namet tako da, bojim se da ne bi to išlo u nedogled povećavanje cijena pa da ostane netko i 
prazan.” 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio  
 



Valter Glavičić, gradonačelnik odgovara: 
„Ja ću si dozvoliti slobodu da ta dva pitanja spojim u jedno jer su jednostavno pitanja koja su 
nerazdvojiva. Sada su u tijeku pripreme za proračun, za prijedlog proračuna za 2024. godinu. 
U tijeku su pripreme i za rebalans tekućeg proračuna, za 2023. godinu. Svjesni smo da, koliko 
bi mi svi htjeli, jednostavno taj iznos novca nikada nije dovoljan, a s druge strane smo svjesni 
da je donesena jedna odluka od strane Vlade Republike Hrvatske koja je na prvu vrlo pozitivna. 
Ima tendenciju, u konačnici da spusti odlučivanje na gradove i općine što u principu 
pozdravljam. Međutim moramo biti svjesni da je ta odluka donesena sada na taj način da, 
konkretno za grad Labin, što je pitao vijećnik Glavičić, znači ukidanje prireza koji je bio 6%. 
Šest posto na godišnjoj razini cca nama znači da u 2024. godini bespovratno odlazi 300.000 
eura otprilike, za red veličine. 300.000 eura prihoda, onih općih, najkorisnijih, da ih tako 
nazovem jer se mogu koristiti u bilo koju namjenu sukladno Zakonu o proračunu. S druge 
strane moramo biti svjesni da 300.000 eura znači da bi se neki programi trebali ugasiti. Znam 
da svi skupa težimo da imamo neke nadstandarde koje svi skupa krpamo na način da se iz 
proračuna odnosno iz džepova građana financiraju stvari koje centralna država ne pruža 
građanima i koje polagano ukida već desetljećima prema nama i onda mi plaćamo puno stvari 
za koje vi ovdje kao vijećnici postavite pitanje. Onda mi kažemo da ćemo razmotriti. Nešto od 
tog se odobri, nešto se ne odobri. Ali to je ta masa sa kojom mi djelomično možemo zakrpati 
loše funkcioniranje zdravstvenog sustava, loše funkcioniranje socijalnog sustava u državi, loše 
funkcioniranje prometa u državi i puno stvari koje mi kao Istra, odnosno što mi želimo imati u 
ovom gradu. Da bi mi to nadoknadili, prvu priliku koju nam je Vlada dala je dala to da dvije 
klase poreza koje danas odnose 20% odnosno 30% za više plaće, možemo u onim razredima 
ili smanjiti ili podignuti. Obzirom da smo izgubili prirez jasna je nakana kamo bi sve to skupa 
trebalo ići. Međutim odluka koju će Grad Labin napraviti, na prijedlog gradonačelnika je da 
nećemo dizati poreze. Nećemo dizati poreze tako da možemo to najaviti. Obzirom neće biti 
izmjene, neće biti niti odlučivanja na Gradskom vijeću. Da se spuštaju porezi ili dižu, bila bi to 
jedna zasebna odluka. To znači da će građani imati nešto veću plaću iako na žalost to neće 
biti neko veliko dizanje. Radi se o 15-ak, 20 eura, u vrh glave, ovisno o visini plaće građana. 
Opet smo na tragu odgovaranja. I dalje će nam faliti taj novac, a rekli smo da nećemo ukidati 
programe i onda ćemo pokušati nadoknaditi svugdje na prihodovnoj strani. Ne u jednom 
zahvatu nego na puno manjih stvari gdje možemo malo pripomoći proračun. Pogotovo tamo 
gdje se stvaraju veliki prihodi, a porezna stopa oporezivanja je minimalna ili skoro nikakva. 
Pričamo o 1,99 eura po m2. Znamo koje su cijene iznajmljivanja. Znamo da je tu polu sivo 
tržište i država je sada digla mogućnost zakonsku, da više maksimalna stopa oporezivanja ne 
bude 1,99 eura po m2 nego da bude 5,0 eura po m2. Mi ćemo sigurno razmotriti prijedlog. 
Znamo da veliki novac dnevno, tjedno, mjesečno, godišnje trošimo u ulaganje u infrastrukture 
da uopće može držati taj turizam. Pitanje se odnosi konkretno ne na iznajmljivače nego na one 
koje iznajmljuju kuće za odmor. Ne pričamo sada o apartmanima nego pričamo o kućama za 
odmor. Labin nema toliko puno kuća za odmor kao neke druge jedinice lokalne samouprave. 
Nećemo moći tu jako puno nadoknaditi, ali sigurno da ćemo o tom prijedlogu razmišljati i vidjeti 
na koji način možemo. Na neki način moramo, kad već moramo ulagati u svu tu infrastrukturu 
u selima gdje inače nije bilo toliko puno prometa jako puno su oštećene ceste. Svaki put ovdje 
razgovaramo o tome da su nerazvrstane ceste u vrlo lošem stanju, i jesu. Sve to dragi moji 
treba to nekako napraviti i popraviti. Imamo odluku ili ćemo pustiti da sve ide tamo gdje ne 
želimo da ide ili ćemo segmentalno to popravljati. Da bi sve to napravili moramo imati novac, 
a taj novac moramo uzeti tamo gdje se stvara i koji je djelomično uzrok tog problema na tim 
cestama, na svim infrastrukturama, od rasvjete i svega toga skupa. Tako da definitivno da, a 
koliko, to ćemo još vidjeti.“ 
 
Katarina Filipović (SDP) pita: 
„Imam dva pitanja. Jedno je vezano za aglomeraciju, a drugo je vezano za Maslinicu. Pitanje 
je kratko i jasno, ali ja sam ga malo opširno napisala tako da bi mogla objasniti čestice, da 
znate o čemu se radi. Znači, što se događa na kč. 982 čija površina iznosi 651 m2 i kč. 983 
čija površina iznosi 3.924 m2 te kč. 981 površine 415 m2 i kč. 984 površine 1.414 m2? Upisane 
su kao pomorsko dobro, a dvije su upisane kao vlasništvo Republike Hrvatske. Zemljište se 



nalazi u auto kampu. Znači, od kanala, od jedriličarskog kluba pa do češkog naselja. A 
Maslinica d.o.o. ih koristi za svoje privatno poslovanje kao dio auto kampa. Pitanje je kratko i 
jasno. Mene zanima na osnovu kojeg ugovora ili ako nije ugovor, zanima me na osnovu kojeg 
dogovora Maslinica koristi te čestice? Isto tako bi spomenula kč. 1076/4 na kojoj se nalazi 
restoran i apartmani, a koja je također pomorsko dobro, a nekad je bila zajedno sa kč. 1076/3 
i 1076/5 jedna cjelina koja je činila 10.000 m2. Zanima me na čiju inicijativu se išlo cijepati tu 
jednu česticu pomorskog dobra na više čestica i zašto?“  
 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Vijećnici će se na postavljeno pitanje odgovoriti u pisanom obliku. 
 
Katarina Filipović (SDP) pita: 
„Drugo pitanje je vezano za aglomeraciju. Mi smo imali sastanak s građanima i građane 
zanima ta aglomeracija. Tu su pitanja, ali sve se svodi na jedno pitanje vezano za 
aglomeraciju. Na koliko zona je podijeljena aglomeracija, koliko je ukupno građevinskih 
dozvola potrebno ishodovati i koliko ih je do sada ishodovano?  Koliko lokacijskih dozvola je 
do sada ishodovano, da li je riješeno imovinsko pitanje lokacije pročistača u Raši, ali i onoga 
u Rapcu, koji je krajnji rok predaje projekta za europsko financiranje i da li će, i ako da, koje će 
posljedice imati spajanje vodovodnih poduzeća na daljnji tok same izvedbe radova? I da li je 
tu od presudne važnosti čim prije prijaviti projekt jer u biti svi znamo da postoji neki rok kada 
se projekt treba prijaviti. Mene zanima da li smo mi uopće zakasnili na prijavu projekta.“    
 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Alen Golja, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. odgovara: 
„Zahvaljujem se na pitanju. Aglomeracija je jedan projekat koji se dosta dugo radi. Mi smo 
sada u onoj završnoj fazi. Dobivene su sve lokacijske dozvole osim lokacijskih dozvola za 
uređaje i za pristupne ceste obzirom da taj dio investicija aglomeracije ide po žutom fidicu gdje 
je dovoljno da se ishoduju lokacijske dozvole s obzirom da u sklopu projekta i tender 
dokumentacije ide i izvođenje i samo projektiranje odnosno predlaganje tehnologije za 
navedene uređaje. Sveukupno je podijeljeno na četiri lota. Jedan lot su uređaji i pristupne ceste 
i pristupni cjevovod odnosno spojni cjevovodi. Drugi lot je uređaj za pročišćavanje pitke vode 
i sanacija dijela pristupnog vodovoda do samog uređaja za pročišćavanje pitke vode. Treći lot 
je kanalizacijska mreža na području grada Labina i Raše, a četvrti lot je samo naselje Rabac, 
znači izrada fekalne i oborinske kanalizacije sa svim crpnim stanicama. U fazi je i rješavanje 
imovinsko pravnih odnosa. Mi smo krenuli na teren zajedno sa odvjetničkim uredima. Ono šta 
je važno je da se preko 90% imovinsko pravnih se rješava sa jedinicama lokalne samouprave 
jer smo i na taj način projektirali cijelu aglomeraciju da se sve cijevi, i odvodnje i vodovodna 
mreža, da se stave u prometnice tako da maknemo onaj dio rizika koji bi bio za rješavanje 
imovinsko pravnih odnosa. Mi nismo zakasnili na prijavu projekta obzirom da se tek sada 
otvara razdoblje 2024.- 2028. Krajem godine ili početkom sljedeće godine trebali bi biti otvoreni 
ti natječaji. Mi smo prošli tjedan imali prezentaciju projekta i u Ambasadi Austrije sa njihovim 
gospodarstvenicima. Bili smo jedni od tri koji su prezentirali, zajedno sa Dubrovnikom i 
Slavonskim Brodom. Do kraja godine trebale bi biti izdane sve građevinske dozvole i vjerujem 
da ćemo početkom sljedeće godine biti spremni za prijavu, naravno ako to bude doneseno od 
strane nadležnog ministarstva, ako bude taj aplikacijski paket završen. Uvjeti su isti, dakle isti 
postotak financiranja tako da mi smo, što se toga tiče spremni. Vodimo trku s vremenom još 
do kraja godine, ali vjerujem, ne da vjerujem nego sam siguran, da ćemo uspjeti. Mi ćemo i 
dalje prezentirati građanima. 18. će biti prezentacija aglomeracije za područje Vineža. Onaj 
sljedeći tjedan za područje Starog grada, Presike i Rogočane i onda onaj tjedan kasnije ide 
Rabac, Streljana i Ripenda. Ostale detalje mogu dati u pismenom da vidite točno koje su 
dozvole izdane i šta je napravljeno.“  



 
Vijećnica Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi:  
„Ja bi molila pismeni odgovor, ako može. Hvala.“ 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pita: 
„Pitam gradonačelnika, gospodina Valtera Glavičića da mi odgovori na pitanje koje su to 
gradske firme, institucije, gradske službe odgovorne za oborinsku odvodnju na području Grada 
Labina? 
Obrazloženje: Moj je zaključak da smo kao zajednica zbog dugogodišnjeg zanemarivanja i 
nebrige po pitanju oborinske odvodnje došli do kritične točke kada moramo sustavno, planski 
i pod „hitno“ početi djelovati tj. raditi. Došli smo i do situacije da se ugrožava u prvom redu 
ljudsko zdravlje i to zbog izlijevanja fekalnih voda na području Novih zgrada, Vileta, a o donjoj 
Raši da i ne pričam jer smo već i čuli. Grad Labin direktno ugrožava i naselje Raša. O 
poplavljenim stanovima, podrumima, šupama da i ne nabrajam. Ukratko, stanje je alarmantno. 
Želim čuti kakvi su planovi za labinsku odvodnju, želim čuti i rješenja. Želim čuti koji su ljudi 
odgovorni i koji će sudjelovati u izradi kompletne situacije u rješavanju. Zbog svega toga tražio 
sam nadopunu dnevnog reda ove sjednice, ali nažalost ove „goruće“ točke na današnjoj 
sjednici Gradskog vijeća nema. 
Tražim odgovore i u pisanom obliku.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Valter Glavičić, gradonačelnik odgovara: 
„Obzirom da smo dobili jedan pisani upit koji nije odbijen, gospodine vijećniče, konzultirali smo 
se s predsjednicom Vijeća. Smatram da je tema bitna. Tema je prevažna da bismo sazvali, da 
bismo stavili dopunsku točku bez da su materijali spremni. Samo zato to danas nije točka, jer 
mislim da potrošiti vrijeme da bismo rekli da smo imali točku, mislim da nije korektno, a slažem 
se da je situacija kakva je. Ali moramo pričati otvoreno. Prva stvar, taj dan naše područje, 
područje Labinštine, područje istočne obale Istre, pogodio je, ja ću slobodno reći, tajfun. Znači 
nešto što se nije dogodilo godinama i nešto što će se, htjeli mi to ili ne priznati, uslijed svih 
klimatskih promjena vjerojatno opet nešto slično desiti. I s tim dijelom se slažem. Do tog 
trenutka, moramo najprije to zaključiti, fizička, da tako kažem, pozicija grada Labina je takva 
kakva je. Na jednoj nadmorskoj visini sa onim inputima koji su i koji su već dvije tisuće i nešto 
godina. Nisu se promijenili 1.09. ili 30. kolovoza. Slažem se da o tome treba raspravljati, ali taj 
dan nije bio niti jedan potez ili nešto da se desilo uslijed ljudske greške ili uslijed nečega što 
do tog dana nije bilo tako. To je tako od kada svi vi znate za sebe. Je tako je. Hvala da ste to 
prihvatili. Da bi tu stvar mogli riješiti, nećemo je rješavati na način da je rješavamo na brzinu 
nego na način da napravimo jedan kvalitetan integrirani pristup svih onih koji su djelomično 
zaduženi za tu opću situaciju. Ne postoji jedan čovjek, ne postoji jedna tvrtka, ne postoji jedna 
jedinica lokalne samouprave, ne postoji jedna jedinica regionalne samouprave, ne postoji 
samo jedna državna tvrtka. Nego u tom sustavu, od trenutka kada se desi kiša ili jače 
oborinsko nevrijeme, praktički se pokušava da se sve to spoji kroz cijeli sustav. Od oborinskih 
voda koje teku kroz naselje Labin do kanala koji je u sustavu slivnih voda u ingerenciji 
Hrvatskih voda do stvari koje nisu dobro riješene i riješit će ih aglomeracija djelomično na 
području grada Labina a i u naselju Raša. Moramo biti doktorski precizni i ne dijeliti na krive i 
na oštećene nego sve one koje su u tom trenutku na neki način dio toga. Mi smo u kontaktu i 
sa Hrvatskim vodama i sa našim Vodovodom Labin d.o.o. I naša služba odnosno odjel za 
komunalne poslove je vezan za problem unutar grada Labina za oborinsku odvodnju. Tu ne 
mislim samo na naselje Kapelica koja je bila daleko najviše pogođena i kod koje već par godina 
konstantno rješavamo sa Hrvatskim vodama, samo što je to jako veliki zahvat. Projektirana su 
tri odvodna kanala na teret proračuna Grada Labina. Nadam se da ćemo i četvrti na području 
naselja Breg Ivanovci projektirati. Ta investicija koja bi obuhvatila obuhvatne kanale koji bi bili 
iznad svih naselja, počev od kanala na samom početku naselja Kapelica, radili bi se obuhvatni 
kanali koji bi svu vodu od gornjih krajeva, da li je to Stari grad, da li je to Presika, da li je to 



Rogočana, pomalo lovili na početku, čim voda ulazi i radili bi jedan veliki „zid“ i pomalo bi se 
ta voda odvodila tamo kamo treba. Ali to nisu rješenja koja će se desiti danas. To nisu rješenja 
koja će se desiti ako sutra padne kiša da ih obećamo jer ih ne možemo obećati. I Vi ste radili 
dugi niz godina u Vodovodu, znate dobro kako sustav funkcionira. Znate da se stvari ne 
rješavaju ad hoc nego se rješavaju uz kvalitetna tehnička rješenja, uz građevinske dozvole i 
na kraju uz prijedlog financiranja, djelomično kroz financiranje Hrvatskih voda, djelomično kroz 
aglomeraciju odnosno Vodovod Labin d.o.o. , a djelomično će Grad ići u sufinanciranje nečega 
što nije njegova osnovna djelatnost i osnovna ingerencija. To moramo tako postaviti i to je 
jedini pravi put. Ja se nadam da će ta točka, još ćemo vidjeti kako ćemo je postaviti na Gradsko 
vijeće, točka gdje će biti više izlagača i svatko će morati dati izlaganje za njegov dio. Evo to je 
otprilike, da ne budem duži.“ 
 
Vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati) dodatno navodi: 
„Nisam ni malo zadovoljan odgovorom jer i sami znate, i ne slažem se s Vama po onom pitanju 
da nije to od 1.09. ili 30.08. To je već godinama gospodine gradonačelnice. Vi i sami znate da 
točno pred deset godina sam počeo govoriti o toj istoj odvodnji, konkretno na području Novih 
zgrada gdje određene kuće, najmanje tri kuće propadaju tj. urušit će se jednog dana upravno 
zbog neizgrađene odvodnje i taj se slučaj ponavlja. To Vi znate kad ste bili vijećnik kao i ja, da 
sam ja u više navrata trošio to vrijeme i govorio o konkretnim slučajevima, za Nove zgrade i 
za naše Vilete. O Raši da ne govorim. To je jedna stvar. Druga stvar, bio sam i na terenu više 
puta, ukazivao sadašnjem voditelju Hrvatskih voda sliv Raše i Boljunčice. Znači, bio sam na 
terenu dok je još bio vijećnik kad i Vi, bio je član tj. bio je pripadajući član IDS-a tada u 
Gradskom vijeću i s njim sam bio konkretno na terenu, pokazivao i ukazivao na te probleme. 
Zato me Vaš odgovor ne zadovoljava. To je stvar koja se da riješiti i koja ne čeka 10 ili 20 ili 
30 godina. Upravo zbog toga odvodnja Labina je jedna od najvažnijih stvari koju moramo 
napraviti za sigurnost prvenstveno naših građana. Iskoristio bi samo još par sekundi da kažem 
u obranu Vodovoda Labin d.o.o. što se tiče Raše. U Raši nisu ljudi oboljeli zbog toga što su 
pili pitku vodu, to da bude svima jasno, jer su ljudi od Vodovoda na čelu s direktorom Vodovoda 
prevenirali praktički situaciju tako da su napunili rezervoare sa pitkom vodom. To inače moje 
kolege s kojima sam radio jako dobro znaju i preveniraju takvu situaciju. Znaju prije velikih 
nevremena da jedino na području grada i naselja Raše možemo to napraviti i možemo to 
napraviti za područje Rapca zbog rezervara. Tako da u javnosti treba reći ono što je, da su 
ljudi od Vodovoda poduzeli sve onih dana što se tiče Raše, za pitku vodu Raše. Raša je tih 
dana imala najispravniju vodu na području naselja Raše. Međutim, problem su izljevi fekalija. 
Nemojte me upozoravati, to je bitno da se kaže. Jednog dana moramo reći svima ono što 
trebamo reći i trebamo reći istinu. Fekalije su problem. Upravo će se riješiti fekalije, odvodnja 
će se riješiti sa aglomeracijom jer će sustav biti odvojen tako da odvodnja neće utjecati na 
fekalije. Čisto toliko. Hvala.“ 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić dodatno navodi:  
„Neću biti dug. Bit svega je ono što je vijećnik Mladen Bastijanić na kraju rekao. Jedino pravo 
rješenje za sve ovo što smo sada pričali, a sada ne govorimo za oborinsku odvodnju koja je 
nešto kao ceste. Moramo to naglasiti. Kao što svi dobro znate da nadležnost grada, ne Labina 
nego onoga koji ima tu sreću ili nesreću da mu autoput prolazi, nije nadležnost grada za tu 
cestu nego je Hrvatskih cesta. Tako imamo državnu cestu, županijske ceste i na kraju imamo 
nerazvrstane ceste pod ingerencijom Grada Labina ili nekog drugog grada. Isto tako je i sa 
slivnim vodama. Ovaj potez što se tiče oborinskih voda možemo napraviti samo sa dobrom, 
koordiniranom suradnjom sa Hrvatskim vodama kao tvrtkom koja je zadužena za slivne vode 
u Republici Hrvatskoj. To zadatak naš u smislu koordinacije nije sigurno. U smislu financiranja 
iz proračuna znamo da nije. I tu moramo znati, kao što mi kao Grad nećemo sigurno graditi 
dalekovode, kao što sigurno nećemo se baviti stvarima za koje grad nije zadužen tako nije niti 
za ovo i to moramo reći na glas. A Labin je na većoj nadmorskoj visini i od njega se sliva prema 
Raši i prema Rapcu. Druga stvar, rješenje za fekalije je samo aglomeracija. Prije smo imali 
pitanje na aktualnom satu, još jedno na tu temu. Rješenje je aglomeracija i što brže rješavanje 
imovinsko pravnih odnosa, što brže raspisivanje natječaja i što brže početak radova. Između 



ostalog što brže ucjevljivanje kanala od naselja Starci kroz naselje Raša bi riješio taj problem 
i to moramo reći. Ako sve maknemo, rješenje izlijevanja je ucjevljivanje koje će se pokriti sto 
posto izvorom financiranja iz Europske komisije i države putem aglomeracije. Radimo dugo 
godina na tome. Neću reći da radimo kratko. Radimo možda i predugo, ali smo blizu da se sve 
to skupa počne raditi i to je jedino konačno rješenje. Znamo problem. Problem je evidentan, 
problem postoji, ne bježimo od toga da kažemo na glas. Kao odgovorna osoba u gradu to 
mogu reći. Rješenje smo rekli i blizu smo početka. Još malo strpljenja i počet ćemo i raditi. To 
je to što želim da se čuje.“ 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pita: 
„Pitam gradonačelnika Grada Labina gospodina Valtera Glavičića tko je u Gradu Labinu 
zadužen za očuvanje kulturno-povijesne baštine na području Labina i Labinštine. 
Tražim odgovor i u pisanom obliku.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
  
Valter Glavičić, gradonačelnik odgovara: 
„Očuvanje kulturne baštine je nešto na što smo svi skupa vrlo, vrlo senzibilni i nešto što svi 
skupa osjećamo. Trenutno je to kombinacija dva odjela, normalno u koordinaciji sa mnom kao 
gradonačelnikom, Odjel za komunalne poslove, Odjel za prostorno planiranje, gradnju i zaštitu 
okoliša. Grad Labin ima konstantno ulaganja u očuvanje kulturne baštine. Normalno da za 
veće zahvate pokušavamo ostvariti komunikaciju sa Ministarstvom kulture Republike 
Hrvatske. Normalno da smo u stalnom kontaktu sa Konzervatorskim odjelom iz Pule, ali 
budimo svjesni da bilo koji zahvat, evo sada pripremamo rekonstrukciju starogradske jezgre, 
praktički koliko god mi to sve skupa guramo i pripremamo, ne ide bez one zadnje potvrde 
konzervatora i Ministarstva kulture.“ 
 
Bruna Gobo (IDS-ISU) pita: 
„Vidimo da su se u Labinu zamijenila stara rasvjetna tijela novim LED, pa mene zanima da li 
bi se ova rasvjetna tijela koja su zamijenjena mogla iskoristiti i postaviti po selima Labinštine.“  
 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Valter Glavičić, gradonačelnik odgovara: 
„Intencija je da se sva rasvjetna tijela na području cijelog grada Labina zamijene sa LED 
rasvjetom tako da definitivno nije plan da se niti jedno rasvjetno tijelo koje je skinuto nanovo 
montira na neku drugu lokaciju koja nije u centru grada, negdje na ruralnom području. Postoji 
plan kako se mijenjaju rasvjetna tijela odnosno kako se ugrađuju nova. Ukoliko je negdje 
potrebno, slobodno preko nadležnog Mjesnog odbora dajte komunikaciju preko našeg odjela 
za komunalne poslove i svake godine pomalo ugrađujemo. Pomalo ove godine i Kapelica, 
osim što se radila velika rekonstrukcija prometnice, sada krajem godine ide izgradnja javne 
rasvjete na Breg Ivanovci, a pomalo, ja se nadam iduće godine da bi krenuli i sa druge strane 
ceste gdje imamo jedan upit baš u blizini, obzirom da smo prije razgovarali, lokacije o kojoj ste 
razgovarali.“  
 
Tijana Kocijel (IDS-ISU) pita: 
„Svjedoci smo da se u našem gradu devastiraju dječja igrališta, sportski tereni itd. Između 
ostalog devastiraju se i autobusne stanice odnosno autobusne čekaonice pa bi me interesiralo 
kada bi se mogle iste popraviti, koliko dođe to nas koštati. Konkretno na Katurama su četiri, 
pet autobusnih čekaonica i sve su devastirane. Razbijena su stakla, a ide kiša, ružno vrijeme. 
 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 



 
Valter Glavičić, gradonačelnik odgovara: 
„Odgovorit ću ovako. Pitanje je samo da li treba rješavati posljedicu ili uzrok. Mi smo više puta, 
višekratno određene čekaonice konkretno u naselju Kature, reći ću otvoreno, već i mijenjali. 
Ne bi sad rekao iznos u eurima jer ga ne znam na pamet, ali definitivno mogu reći da je to 
sigurno krivi put, barem je to moje osobno razmišljanje, jer koliko god ih puta budemo mijenjali, 
opet će ih razbijati. To nam nije na ponos. Znak je da loše radimo s našom djecom. Znak je da 
nemamo dobrih edukacijskih, a pogotovo preventivnih metoda i onda se bavimo sa kurativom 
za što svi znamo da je najlošija moguća varijanta. Konkretno, razmišljat ćemo o tome da 
postavljamo kamere, a tek onda da saniramo jer mislim da ovo sve skupa stvarno više nema 
smisla, da napravimo igralište, niti ga ne završimo već se razbije. Napravimo sportski centar, 
niti ga ne završimo, već se desi vandalizam. U Rapcu smo, ne na Katurama da se ne desi da 
su Kature najgori. Možda ih ima više na kupu pa je zato tamo rizik možda najveći. Napravimo 
sanaciju gumirane podloge na igralištu u Jadranskoj ulici, označimo sve sa plastičnim lancima 
i molimo da se ne dira dok se ne osuši guma, to traje to sušenje praktički nekoliko sati, i u 
nekoliko sati se na silu razbije taj lanac i gazi po toj mekanoj podlozi koja se još nije osušila. 
Tu volimo prozivati. To je nekako u našim genima, očito. Mi smo krivi za sve to skupa. Od 
kućnog odgoja pa do naše djece koja očito sve to rade sa velikim zadovoljstvom. Morat ćemo 
postavljati kamere, a tek onda ćemo mijenjati stvari jer opet mijenjat, i opet mijenjat, i opet 
mijenjat, definitivno nema smisla.“  
 
Nenad Boršić (HDZ) pita: 
„Slušajući sve ovo zajedno skupa, i prije sam razmišljao o tome, sezona završava, u podsezoni 
smo, službe su odradile svoj posao, uputiti im nekakvu zahvalu za odrađivanje velikog posla 
koji je bio pogotovo ispred Vodovoda koji je zdravu vodu dopremao, čistu, ispravnu, prema 
prvoj pomoći koju naš Dom zdravlja ima u sklopu sebe, Policijskoj upravi, komunalnim 
redarima pa i 1. Maju. Jer ako sagledamo ove izvanredne situacije koje su se dešavale, oni su 
svi, bez obzira na radno vrijeme, da li je bila subota ili nedjelja, a bili smo svjesni toga, o 
izvanrednim padalinama, kao što je gradonačelnik rekao, tajfunom. To su stvarno specifične 
situacije, a ne zahvaliti ujedno i građanima koji su obavještavali i javljali službama da bi mogle 
promptno rješavati. Dole u Rapcu je bilo primjetno, ako se već bavimo turizmom, a bavimo se 
turizmom, krećemo se prema nekoj boljoj destinaciji koja je već na visokoj točki razvitka kada 
gledamo Labinštinu, a ne sagledati reakcije koje su se dešavale recimo na primjer, pogotovo 
u onom dijelu gdje je silazna cesta od gornjeg Rapca dole prema Miramaru, gdje jednostavno 
uslijed velikih padalina, nije više niti oni kamenčići koji su lutali dole, nego to su bila kamenja, 
praktički stijene. Ali koliko sam vidio, istog momenta je 1.Maj reagirao, zajedno sa Cestama i 
komunalnim redarima tako da su otklonjene sve moguće opasnosti koje su se dešavale. 
Sagledavajući taj dio iznad Miramara, na spustu dole od gornjeg Rapca, očito je da će se na 
toj poziciji trebati i nešto poduzeti dodatno da ne bi više dolazilo do toga jer kiša će biti, a takve 
situacije ako se dese po noći i netko naleti jedan smrtni, stradali, za nas je jako pogubna. Kako 
god da porazmislimo. Da li ćemo tamo možda s nekim kružnim tokom ili tako nešto, neko 
rješenje pronaći tako da se sanira onaj gornji dio jer i sam izlazak na cestu uzrokuje i sudar i 
tako. Slijedom svega toga, ne mogu zaboraviti Labin, ulica Zelenice. Tu smo svjesni svi ovog 
semafora koji ne radi. Ja to ponavljam već po tko zna koji puta, ali onaj semafor koji ne radi, 
on je postao u biti kružni tok. Da li će se to riješiti možda kamerom ili na neki drugi način, ipak 
je državna cesta, ali samo je pitanje momenta, na žalost, ne bih htio biti ptica zloslutnica, da 
se ne desi malo teža situacija.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„Ja bi samo nadopunio odgovor pročelnika Mandića, bilo je jedno slično pitanje postavljeno od 
vijećnika Zahtile. Da se sada ne vraćamo na uzrok, oborinska voda, 147 litara u 24 sata, to 
smo pričali i još ćemo pričati na idućim Vijećima. Posljedicu. To jutro, dan poslije, tako ću se 



izraziti. Dan poslije, imali smo jako puno poziva. Svuda gdje je pad terena bio takvog puta da 
nije bilo ravno, ogromna količina vode odnijela je tucanik sa strane. Osim na lokacijama gdje 
imamo nogostup, a nogostup imamo samo po naselju Labin i sada na Kapelici i po Rapcu, u 
donjem dijelu bliže moru. Sve ostalo gdje je za gore, da se tako jednostavnije izrazim, imali 
smo brdo poziva, i sa svih sela okolo, sa većih naselja u okolici Labina itd. Jednostavno je 
nemoguće to sanirati u kratko vrijeme, to moram reći. Tako da je moguće da su ostale još neke 
manje, neću reći da su manji problemi, nego manje lokacije, uvjetno rečeno koje još nisu 
sanirane do 1.09. iako je sada već 10. mjesec, ali jednostavno morate shvatiti koliko fizički te 
službe koje za Grad odrađuju taj posao na nerazvrstanim cestama, a i za Županijsku upravu 
za ceste županijske ceste, mogu stići napraviti. Ta bujica nije bila samo na području grada, 
bila je i na prostoru ostalih općina naše Labinštine. Puno toga se porješavalo i puno toga je 
čak i ostalo. Htio sam odgovoriti vijećniku Boršiću. Što se tiče uspona za gornji Rabac, 
definitivno konačno rješenje je ne samo aglomeracija koju tisuću puta spomenemo nego je i 
rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC16. Znamo da je općenito taj projekat čak jedne je godine 
čak i bio stavljen u proračun Grada Labina, na kraju smo ga na jednom rebalansu maknuli 
dogovorno i sa Mjesnim odborom i sa vijećnicima iz Rapca jer smo rekli „ajmo napraviti posao 
do kraja“, „ajmo sve to ucijeviti“, napraviti sve kako treba i onda riješiti sve te bankine sa 
nogostupom itd. To je taj zahvat koji jedini može riješiti to pitanje uspona za gornji Rabac od 
nekadašnje autobusne čekaone kod Sant Anree, kako smo je zvali, gore prema nekadašnjem 
selu gornji Rabac, razumijete me što govorim. Tako da sanirati da, tucanik s lijeve i s desne 
strane. Prva veća kiša tipo 1. rujan ili 30. kolovoz, što je već bilo, odmah će sve odnijet ća i 
opet ćemo ovdje imati tu temu. Naglašavam, sanirat hoćemo no to nije rješenje. Moramo, ali 
konačno rješenje je samo jedno, a to je trajno rješenje, kompletno rješavanje prometnice od 
svih podzemnih instalacija sa kolnikom, sa nogostupom i sa svim odvodima koja trebaju i onda 
više neće biti tih saniranja koja sam prije spomenuo.“ 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća zaključuje Aktualni sat u 11,05  sati. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća radi ostvarivanja prava na naknadu utvrđuje da 80% točaka 
dnevnog reda iznosi devet točaka. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća, utvrđuje da je pristigao prijedlog vijećnika 
Mladena Bastijanića (Demokrati) da se u dnevni red sjednice uvrsti točka „Izvješće o stanju 
oborinske i mješovite odvodnje na području grada Labina i naselja Raša“. Eni Modrušan, 
predsjednica Vijeća utvrđuje da su gradske službe uputile zahtjev ovlaštenim službama na 
odgovor te navodi da će se izvješća objediniti nakon čega će se predmetna točka uvrstiti u 
dnevni red jedne od narednih sjednica Gradskog vijeća.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća u smislu članka 54. Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Labina utvrđuje da drugih primjedbi na predloženi dnevni red 20. redovne sjednice 
Gradskog vijeća nije bilo, sukladno čemu utvrđuje dnevni red sjednice Vijeća. 
 
AD. 1.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa 19. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“ i otvara raspravu.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ i 1 „SUZDRŽAN“ usvojilo Zapisnik sa 19. redovne sjednice 
Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
AD. 2.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Izvješća o radu Gradonačelnika Grada Labina za razdoblje siječanj – lipanj 2023. 
godine“.  
 



Izvjestitelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Gradonačelnik Valter Glavičić navodi da, obzirom su vijećnici zaprimili materijale, da bi 
iskoristio trenutak da se zahvali svim gradskim službama, svim trgovačkim društvima, svim 
ustanovama obzirom smatra da ovih šest mjeseci živimo svi skupa uz more i obiteljskih 
obaveza i svakodnevnih poslovnih obaveza. Čovjek da sve to skupa možda na neki drugi način 
percipira no on da bi to htio usporediti i staviti u koncept vremena u kojemu smo danas. Navodi 
da treba pogledati zadnjih desetak, dvadesetak, tridesetak godina te dodaje da smo ove 
godine slavili trideset godina Grada Labina iako znamo da je naš Grad jedna institucija koja 
traje već tisućljećima. Navodi da ne pamtimo razdoblje koje je bilo toliko intenzivno zbog čega 
da želi zahvaliti svim ljudima koji su radili na tome jer da je bilo jako teško. S jedne strane da 
smo ušli u jaki ciklus investicija, prometnica Kapelica, prometnica Pulska, obnova Spomen 
prostora rudaru, dovršetak izgradnje Doma za starije, kao najveća investicija Grada Labina od 
kada je formiran 1993. godine. Nadalje navodi igralište na Katurama te navodi da nije sve 
idealno i to da je život. Pita da li tko ima doma idealnu situaciju te odgovara da nema, kako on, 
tako ni itko. Dodaje da se jako puno napravilo i da su bili veliki izazovi. Možda da je ovo vrijeme 
pokazalo, te da je indikativno za razdoblje koje tek slijedi, da moramo biti svjesni da osim 
problema što se tiče financiranja pojedinih stvari, o čemu se prije pričalo, i rješavanja nekih 
imovinsko pravnih odnosa zbog povrata imovine koje da nas „kače“ za neke zaobilaznice itd., 
evidentno da se nametnuo problem kadrova. Navodi da će iskoristiti trenutak i da zna da to 
nije dio izvještaja, no da mu se dozvoli jer da smo u trenutku pripreme proračuna za iduću 
godinu. Već sada da postoje zahtjevi radnika. Na terenu odnosno životu da je galopirajuća 
inflacija, bez obzira što slušamo na HRT-u itd., inflacija da je ogromna. Vrijednost osobnih 
dohodaka svih nas skupa da se toliko smanjila da smo siromašniji nego prije, mi kao ljudi. Da 
bi sve to skupa stigli poloviti, sve ove silne investicije koje se sada dešavaju i koje će se 
dešavati u idućem razdoblju, dječji vrtić, izgradnja sportskog igrališta na Vinežu II faza i sve 
ono što će se raditi iduće godine, netko da to mora sprovesti, a to da mogu sprovesti samo 
ljudi. Da bi ljudi to mogli sprovesti, oni da moraju imati obrazovanje, znanje, iskustvo i da 
moraju biti adekvatno nagrađeni. Navodi da će ubrzo imati razgovore sa vatrogascima i da 
vjeruje da će ubrzo imati razgovore sa sindikatom dječjeg vrtića itd.,a direktori trgovačkih 
društava sa sindikatima svojih tvrtki. Navodi da će jednostavno morati nagraditi ljude jer u 
protivnom da će doći u situaciju da neće imati više ljude u komunalnom poduzeću koji čiste 
naš grad te dodaje da se često hvalimo da je naš grad čist i uredan što da netko odrađuje. Bez 
obzira što to mi plaćamo, netko da mora to organizirati i netko to mora odraditi što da je 
najbitnije od svega. Ističe da ćemo imati ogromne probleme. U zadnje dvije, tri godine da je 
provedena tranzicija na čelnim mjestima u gradskoj upravi te navodi da su na današnjoj 
sjednici u zadnjem redu većinom ili novi pročelnici ili nove pročelnice. Na sjednici je prisutna 
Anamarija koja da će biti još koji mjesec te da će pomalo i tu morati ići u zamjenu. Poznato je 
da je bio objavljen natječaj koji da se, na žalost, nije uspio uspješno realizirati. Paralelno s time 
da se ušlo u jedno razdoblje klimatskih promjena koje da nastupaju na sve moguće krajeve te 
da se dešavaju ljudske promjene unutar sustava. Prije dva dana da je počela s radom nova 
ravnateljica Doma za starije. Navodi da je puno tog novog usklađivanja te da je sve to skupa 
jako dinamično što da se ne vidi u stavkama Upravnih odjela, da li je to stavka rebalansa, 
stavka proračuna. Navodi da je puno teže funkcionirati i da je puno teže držati sustav na okupu 
i zbog toga zahvaljuje vijećnicima na podršci u svemu tome jer u bitnim odlukama da zna da 
se može osloniti na njih. Zahvaljuje i na kritikama i na sugestijama. Navodi da neće sada tu 
nikoga prozivati te da ga razumiju. To da ga gura naprijed. Neki puta da mu pomaže jer da ni 
on ne stigne sve odraditi no zato da postoji Gradsko vijeće koje da doživljava kao suport i kao 
pomoć a neki puta kao motor koji ga dodatno pogura naprijed. Koji puta da možda i zakasne 
kao što je evidentno da se na igralištu Kature odradio posao, ali ne do kraja. Navodi da kao 
ljudi razgovaraju, pričaju. Dodaje da neće iskoristiti razdoblje da se hvali već da ih poziva na 
raspravu i postavljanje pitanja. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 



U raspravi je sudjelovala vijećnica Katarina Filipović (SDP) i vijećnici Lari Zahtila (IDS-ISU) i 
Mladen Bastijanić (Demokrati). 
 
Katarina Filipović (SDP) pohvaljuje izgradnju Doma iako je muči kako će si to građani moći 
priuštiti jer da smatra da će to biti preskupo. Nadalje navodi da ju muči kapacitet za koji da se 
zna koliko iznosi te iskreno da ne vjeruje da će biti za sve građane. Ono što stvarno ne bi 
pohvalila odnosno, ne da ne bi pohvalila, jer da pohvaljuje sve što se daje građanima, to da su 
ona četiri besplatna terena. Smatra da se trebalo dati puno više. Zna da se ide u tom smjeru 
no možda da bi se trebalo razmisliti o izgradnji stanova poticane stanogradnje ili da se ide na 
to da se tih terena podijeli puno, puno više. 
 
Lari Zahtila (IDS-ISU) čestita na provedbi kapitalnih projekata koji da će zaista promijeniti lice 
grada za dugo godina. Navodi da ga veseli modernizacija javne rasvjete jer koliko god novaca 
u to ide, da se zna da kroz jako mali broj godina to se pretvara u uštedu i takva jedna investicija 
da je potpuno isplaćuje. Veseli ga da je konačno odrađeno sve što je bilo potrebno za nabavu 
mamografa. Navodi da danas imaju još jednu zadnju točku gdje će se to, nada se, potvrditi. 
Zahvaljuje gradonačelniku i Gradu koji su tu jako puno truda uložili da se cijela financijska 
konstrukcija putem raznih donacija zatvori, u suradnji sa humanitarnim udrugama itd. Veseli 
ga da su potpore poduzetnicima u iznosu od 66.000 eura podijeljene jako brzo, već u prvoj 
polovici godine. Odjelu za europske projekte da treba opet čestitati jer da je provedba sedam 
projekata u tijeku, prijavljeno još 17 te navodi da na žalost nije odobren za energetsku obnovu 
kina što da je loše jer da se radi o vrlo skupom zahvatu. Nada se da će u budućnosti biti u 
prilici dobiti to financiranje. Obzirom da voli male komunalne zahvate kojima ljudima život 
znače, navodi da su neki zaista sitni i da ih treba što brže odraditi. U Rapcu da nedostaje javna 
rasvjeta na parkiralištima iznad Apolla, kod autobusne stanice i na početku Plominske ulice. 
Nedostaje pješački prijelaz iznad Apolla prema pothodniku koji prolazi ispod ceste. Privremenu 
ogradu koja je postavljena iznad gradilišta Istre i Fortune da treba provjeriti i učvrstiti obzirom 
je montažna privremena ograda pa da se lako izvadi iz postolja i to da je standardno opasno 
mjesto. Iskazuje potrebu za sanacijom ograde na raskrižju Rudarske ulice-Slobode što da je 
isto tako mjesecima problem i da stoji nakošeno, a blizu da je škola i djeca da znaju sjesti na 
to te navodi „ne daj Bože“ da nekome padnu u vrt. To da baš i nije neki veliki zahvat. Smatra 
da treba ubrzati projekt rekonstrukcije ulaza u Omladinsku ulicu što da stalno spominju i to da 
je i dalje u proračunu, u planu. Nada se da će to zaista krenuti ove godine i da će biti realizirano 
2024., najkasnije. Na betonskim klupama diljem Rapca da nedostaju ili su oštećene drvene 
letve za sjediti. Prije sezone da također treba odraditi jedan manji zahvat da to na nešto sliči. 
Nadalje navodi da je potrebno sanirati divlji deponij kod bijelog puta za Prohasku što da je 
također puno puta spomenuto. Žalosti ga što nikako ne mogu dobiti barem privremenu ogradu 
kod zgrade Aldo Negri 4 za Stari grad i još uvijek da nema dogovora s konzervatorima. Na 
mnogim mjestima da treba sanirati ceste. Primjerice u Marciljanima, na potezu od zaseoka 
Floki do Tomažići, posebice u samom selu Tomažići gdje da je nekoliko rupa. Nadalje u 
zaseoku Blaškovići gdje su cijelo raskrižje rasturili kamioni dok se grade nove kuće. Potom u 
zaseoku Markulini također da ima par stvari za riješiti. Na mnogim mjestima da nema javne 
rasvjete. Ranije da je gradonačelnik spomenuo da se to rješava svake godine po malo. U 
Marciljanima, od kuće 6F do 6A, u Ladencima da isto veliki niz godina to nedostaje. Nadalje 
navodi da je nadzor brzine vozila počeo biti problem apsolutno svuda i stalno da se zaprimaju 
novi zahtjevi za ležeće policajce. Po tome da bi od Labina do Marciljani, gdje mu je obiteljska 
kuća, trebalo biti deset policajaca i to da je apsolutno problem. Godinama da postoji pitanje 
nadzora brzine vozila. Možda tamo gdje je najbitnije, da je potez od Krvove place do skretanja 
za vrtić i prema Kingu gdje je bio i projekt, studija izrađena itd. no nikako da se dobije 
suglasnost od ministarstava. Uvijek da apelira da se na to pitanje obrati pažnja, da se ne 
zaboravi i da se pokuša to riješiti. Nadalje navodi da je bilo govora da se radi novi web Grada 
te navodi da nije siguran da li će to pomalo doći do kraja i da li ćemo doživjeti novu web stranicu 
Grada Labina uskoro. Navodi da nedostaju vodići za investitore što da je do prije nekoliko 
godina bila praksa da se svake godine osvježava. Smatra da bi to bilo potrebno vratiti.   
 



Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da rad gradonačelnika u prvih šest mjeseci ove godine 
neće imati njegovu prolaznu ocjenu i on da će obrazložiti zbog čega, zbog par stvari. Navodi 
da suživot na Vinežu nije riješen, da traje desetak godina i problemi da su uvijek isti. Od svega 
što se dobro napravilo da je to što se ljudi više ne boje i da sve više ljudi prijavljuje osobe koje 
remete javni red i mir na Vinežu. Sa njima suživot da nije dobar. Navodi da se radi o dvije 
osobe koje žive u gradskom stanu i zbog toga da gradonačelnik nema prolaznu ocjenu za prvih 
šest mjeseci. Nadalje navodi da stanje odvodnje nije riješeno i to da je isto višegodišnji 
problem, prvenstveno zbog stanja par kuća koje se nalaze u Novim zgradama i Viletama. Sada 
da su se pokazale i neke nove situacije u Viletama. Također spominje nesretni događaj u 
Prtlogu. Navodi da je rekao da neće više o tome pričati, no da će stalno podsjećati. Dodaje da 
su se obestinile one njegove zle slutnje koje da se na žalost događaju u našoj pravno 
neuređenoj državi, da je na kraju u stvari krivac onaj mladić koji je vozio traktor i svi oni koji su 
se vozili u njemu. Za dalje da će se, ukoliko treba, uključiti u drugi krug pa obrazložiti još više.  
 
Valter Glavičić, gradonačelnik navodi da će probati odgovoriti na ono što je izdvojio iz rasprave. 
Teme vijećnice Filipović da su bile Dom za starije i stambena politika. Vezano uz Dom za 
starije iznosi par informacija te navodi da od prekjučer imamo novu ravnateljicu. Nada se da 
će u idućih petnaest dana većina natječaja za zaposlenike krenuti i onda da će moći dati 
odgovor sami sebi kada će ući novi korisnici. Navodi da je optimističan cilj da to bude 
polovicom prosinca, kako danas stoje stvari da će vidjeti. Dodaje da će se vidjeti koliko će se 
ljudi javiti i da li će biti popunjena ona ključna radna mjesta da Dom može funkcionirati. Možda 
ne sa punim kapacitetom no to da se uvijek tako radi, da se ide postepeno kroz faze. Vezano 
uz cijenu navodi da uvijek treba ponavljati i ponavljanje da je majka mudrosti. Više puta da su 
rečene dvije stvari. Ističe da je Dom građen za labinjanke i labinjane. Nedavno da je bilo u 
jednom novinskom članku vezano za Dom za starije u Buzetu. Navodi da se ne razmišlja na 
način da se „pokupe“ ljudi izvana po punoj cijeni, bez obzira što to znači da će ta ekonomska 
cijena, koja da će biti negdje oko 1.200 eura, a navodi da je svugdje u Istri takva i da se zna 
kolike su cijene svega i kada se to zbroji da to otprilike dođe na to. Navodi da će se raditi 
subvencija na način da će Grad pokrivati 50% tog troška, da li će to biti 600, 700 eura, 
dvokrevetna, jednokrevetna, to da su sada detalji. No navodi da će biti priuštljivo obzirom da 
su i mirovine ipak nešto rasle zadnjih godina te da to neće biti ona cijena koja je nedostupna 
građanima. Nadalje navodi da je kapacitet 50+20. 50 će biti 24 sata, a za 20 navodi da će biti 
tzv. poludnevni boravak od 8-14 sati. Smatra da će to na kraju sve funkcionirati onako kako bi 
se htjelo te navodi da će vjerojatno biti veći interes. Zna da ima gradova gdje se čeka desetak 
godina no smatra da ovdje neće biti slučaj, barem za sada, obzirom na situaciju na terenu. 
Nadalje navodi da je stambena politika nešto što je vjerojatno u ovom trenutku najveći problem 
u Republici Hrvatskoj. Jučer da je bila jedna rasprava u emisiji Otvoreno te navodi da ćemo 
morati svi skupa razmišljati na koji način pomoć. Do sada da je donesena odluka o pravu 
gradnje za četiri obiteljske parcele. Prva kuća da se gradi te navodi da se priprema odluka da 
ih se rastereti komunalnog doprinosa. Nadalje navodi da će biti još takvih parcela, ne na 
Marcilnici nego u ostalim naseljima grada Labina. Tvrdi da su POS-ovi stanovi preskupi no da 
će se sigurno razmišljati, osim te mjere za besplatne terene, još više besplatnih terena, da 
bude još jedna mjera. To da bi bilo super radi reduciranja cijena smještaja najma jer da je toliko 
podivljao smještaj najma uslijed toga što su tvrtke počele jako koristiti stanove u Labinu za 
svoje zaposlenike. Navodi da naše gospodarstvo više nema kapaciteta. Dodaje da ima veliki 
absorpcijski kapacitet za radnu snagu, ali naša demografska struktura je takva da više to ne 
možemo ponuditi. Tvrtke da onda plaćaju najam stanova po Labinu i cijene najma da su se 
udvostručile što da je ogroman problem što da treba reći na glas. Navodi da je puno više 
prisutan ovdje na obali, a još kombinacija turizma i jake industrije, da je kod nas taj problem 
možda i izraženiji. Slaže se da tu treba pojačati još sa nekim dodatnim mjerama no to da će 
biti toliko koliko se bude moglo, obzirom na situaciju sa proračunom za iduću godinu. Nadalje 
navodi da je vijećnik Lari Zahtila puno stvari spomenuo pa da će ga samo citirati: „mali zahvati 
koji život znače“. Kada razgovara s građanima često da se desi situacija da kapitalni projekti, 
ukoliko čovjek nema starije roditelje, da ne shvaća zašto je Dom za starije značajan. Također 
ukoliko nema djecu koja se bave sportskim aktivnostima i ne razvozi djecu svakodnevno po 



treninzima, da niti ne razumije zašto je Sportski centar Vinež toliko bitan našim nogometnim 
klubovima. Navodi da postoji balans između kapitalnih projekata, projekata koji guraju 
zajednicu naprijed, i manjih komunalnih zahvata koji da na neki način dižu kvalitetu života na 
nižoj razini. Dodaje da se mora pratiti i jedno i drugo i zbog toga da postoje dva odjela. Jedan 
koji radi kapitalne investicije i drugi koji priprema te male npr. rasvjeta, klupica, ograda, sve 
ono što je prije spomenuto. Ponavlja da se pokušava napraviti balans da se i jedno i drugo 
radi. Navodi da su obišli sve Mjesne odbore te osobno da je bio na svim sastancima sa svim 
Mjesnim odborima te da su jako različite stvari koje se pitaju. Svugdje da se pokušava nešto 
odraditi, ne samo u Gornjem, Donjem Labinu i Katurama nego i po ruralnim dijelovima grada. 
Navodi da je web praktički gotov te da se unutar odjela još definiraju stvari kako bi pročelnici 
htjeli da mogu bolje komunicirati prema građanima. Vjeruje da će unutar mjesec najkasnije 
dva, web imati kompletno na stranicama. Vezano uz rečeno od strane vijećnika Mladena 
Bastijanića, navodi da je lijepo što u njemu vidi osobu nadležnu za sve, što da prihvaća. To da 
je pravo vijećnika, a njegovo da je pravo da to prihvati. Navodi da zna da nije svemoguć i da 
nije Supermen. Na sve te službe da djeluje i neki puta da se vidi više, nekada manje. Navodi 
da neće sada namjerno ulaziti u rasprave jer da stvarno misli da nema smisla za godišnje 
izvješće. Tako da je postavljen sustav da jednostavno osoba koja je na radnom mjestu 
gradonačelnika, da osim svih gradskih službi i svih trgovačkih društava, da je nekako 
predodređen da upravlja svim sustavima koji nisu u njegovoj ingerenciji. Tu da je vrlo bitna 
njegova uloga koju odrađuje. Zato da je ove godine u Labinu bilo 10 milijuna eura investicije 
što da se nekada možda radilo u kunama. To da je ta razlika te navodi da priznaje da nije 
stigao sve. Navodi da je čovjek od krvi i mesa te zahvaljuje.   
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća objavljuje pauzu u 11,30 sati. 
Nastavak sjednice u 11,50 sati. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara drugi krug rasprave. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da će u drugom krugu kazati još neke stvari vezane za 
rad gradonačelnika. Obraća se gradonačelniku čestitajući mu za Dom, pogotovo vezano za 
rečeno da će  se sufinancirati tako da se jednom zauvijek, više ne komentiraju te stvari. Ističe 
da je Dom svakako „prva liga“, potreban, zahvaljujući i gradonačelniku kao i vijećnicima. 
Navodi da bi krenuo u tom tonu. Što se tiče Vineža i suživota na Vinežu, smatra da veliki dio 
krivice snosi i Mjesni odbor Vinež, jako veliki dio krivice tako da i tu treba malo poraditi na 
suradnji. Ističe da je suživot itekako bitan na području svih Mjesnih odbora pa tako i Vineža. 
Njegova prolazna ocjena vezano za drugi dio, a to da govori preventivno, unaprijed, opet da 
neće biti dobra ukoliko svi skupa ne shvate da je upravo ono što su govorili, odvodnja da je 
jako bitna. Navodi da ima rješenja no samo da treba slušati ljude koji znaju te da treba tjerati 
institucije da rade svoj posao. Tu da prvenstveno misli na Hrvatske vode, na odjel 
Vodoprivrede u Labinu. Navodi da je htio još jednu stvar pohvaliti te navodi da mu se čini da 
ova tranzicija nakon čega navodi da nije tranzicija, da je jako bolno, odnosno stresno za jednu 
gradsku upravu kada se mijenjaju odgovorne osobe kao što su pročelnici, a i djelatnici koji su 
u gradskoj upravi. Misli da se tu napravio dosta dobar posao vezano za taj dio tako da oni ne 
osjećaju da je nešto u Gradu lošije, da se nešto loše dešava. Zahvaljuje.  
 
Valter Glavičić, gradonačelnik navodi da godina koja je pred nama, 2024., da će biti prva 
godina u kojoj će se subvencionirati cijena smještaja korisnika u Domu za starije. Nadalje, prva 
godina u kojoj neće biti prireza od 6% već 0%, a 30.09. da je bila prva uplata rate kredita za 
Dom za starije. Te tri stvari da će dodatno opterećivati, no to da nije nikakav izgovor već da se 
moraju naći druga rješenja. Smatra da su došli u situaciju da je sve ono što je nekada bio 
problem, da neće kazati da se riješilo, no dosta stvari da je postavljeno onako kako treba. 
Dodaje da su se desile promjene u okruženju koje da nameću neke nove probleme u životnom 
funkcioniranju te da ćemo se morati svi skupa tome prilagoditi. Brzina odaziva na situacije, kao 
i za elementarnu nepogodu, o čemu da je vijećnik Bastijanić prije govorio, no i za neke druge 



stvari. Iznosi mogućnost da će iduće godine biti češće sjednice i češće rebalansi jer da je 
jednostavno dinamika svega puno brža, puno veća i da će od svih tražiti da u datim momentima 
reagiraju možda na nešto za što da nisu ni sanjali da će se desiti. I dalje očekuje dobru suradnju 
sa Gradskim vijećem. Također navodi da će tema odvodnje biti jedna točka te da će možda 
biti još tema koje neće biti čisto tehničke teme, kao što su danas izvještaj o radu 
gradonačelnika, izvještaj o izvršenju i ostale točke dnevnog reda. Iznosi mogućnost da će biti 
možda više odluka, da će biti manje izlaganja, no možda da će biti potreba da se češće vide.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 11 „ZA“ , 1 „SUZDRŽANI“ i 1 „PROTIV“  donijelo Zaključak o prihvaćanju 
Izvješća o radu Gradonačelnika Grada Labina za razdoblje siječanj – lipanj 2023. godine“.  
 
AD. 3.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Labina za 2023. godinu.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Iva Golja Bartolić, pročelnica Upravnog odjela za 
proračun i financije Grada Labina. 
 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Katarina Filipović (SDP) i vijećnik Piero Glavičić (IDS-ISU). 
 
Katarina Filipović (SDP) navodi da ju zanima, ako joj se može objasniti, od planiranih milijun 
eura da je ostvareno 150.000 u pola godine te pita izvjestiteljicu da li misli da će se ta razlika 
ostvariti u drugoj polovici godine. Navodi da su tu europski fondovi te da joj se čini da je 
realizirano samo 1,5% od planiranog. Pita da li će se to realizirati u drugoj polovici godine. Kod 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, isto tako. Navodi da ne zna da li je realizacija loša ili 
se mislilo da će se to ostvariti u drugoj polovici godine. Navodi da to ne razumije te pita da joj 
se to objasni. Za komunalni doprinos navodi da je ispod 10% što da je loše te dodaje da nije 
razumjela dio koji se odnosi na izgradnju komunalne infrastrukture gdje da je realizacija samo 
3,84%. Pita da li se to odnosi na Stari grad. 
 
Piero Glavičić (IDS-ISU) upućuje dobrodošlicu izvjestiteljici te sreću u obavljanju funkcije. 
Navodi da on voli zaboravljati stvari, a da su sada aktualne te da nije baš za izvršenje ovih 
šest mjeseci Iako je inicijativa jedne određene točke bila njegova u prvom kvartalu, zahvaljuje 
se gradonačelniku i gradskoj upravi što su to omogućili, što su pozvali lokalne OPG-ovce i da 
će dati subvencije za OPG-ove. Pohvaljuje navedeno. Također pohvaljuje dodjelu potpora 
nastalih za vrijeme one velike tuče. Navodi da se vrlo brzo odreagiralo te da mu se čini, prema 
informacijama u razgovoru, da će već nekakve isplate biti sljedeći tjedan. Pohvaljuje što je 
Grad poslušao tu inicijativu i što nije poljoprivredu stavio sa strane. Nada se da će još biti 
prostora u proračunu da se investira u poljoprivredu jer da smo turističko mjesto a jedno bez 
drugoga da ne ide. Ponovno upućuje pohvale.  
 
Iva Golja Bartolić, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije odgovara da, što se tiče 
ostvarenja, ukupni prihodi i primici da su ostvareni u iznosu od 10.558.000 eura tj. 47,72%. 
Navodi da je točno da su određeni projekti još uvijek u toku te da je prošlo tri mjeseca i da se 
situacija mijenja. Realna slika da će svakako biti na kraju godine. Dodaje da radovi idu dalje i 
da je prošlo tri i pol mjeseca. Također navodi da se jako puno odnosi na Dom i na Spomen 
prostoru rudaru te da bi to još trebalo biti odrađeno. Navodi da je nešto i odrađeno u ova tri 
mjeseca.     
 
Valter Glavičić gradonačelnik navodi da mu je pitanje jasno pa da odgovori onako kako misli 
da se traži odgovor. Ovo da je stanje izvršenja proračuna računovodstveno 30.06. Navodi da 



nije računovođa i to da nikada ne prihvaća no da zna da mora. Nakon toga da su odrađene 
situacije u sedmom mjesecu, osmom mjesecu, devetom mjesecu, na kapitalnim objektima o 
kojima da namjerno nije htio govoriti jer onda da mu se kaže da se hvali. Dodaje da je kapitalni 
objekt Dom gotov i sutra da je tehnički pregled. Kapitalni projekt Spomen prostoru rudaru da 
je gotov za 15-ak dana. Na sportskom centru na Vinežu da je u međuvremenu montirana 
rasvjeta tako da realizacija, što se tiče prihodovne strane uvijek, te navodi da zna da im je to 
poznato jer da slušaju na Radio Labinu, 30.06. da bi bilo idealno da je realizacija prihoda 50%. 
Navodi da su na 48% što da je super. Nadalje navodi da, što se tiče drugog dijela, tu da je taj 
disbalanc koji je vijećnica primijetila. Situacije da nisu još sve naplaćene te navodi da onda 
nisu bile niti odrađene, a kada se sve to bude desilo, smatra da će rashodi biti baš negdje gdje 
i prihodi, a možda čak i više.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 1 „SUZDRŽAN“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg 
izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Labina za 2023. godinu. 
 
AD. 4.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Dječjeg vrtića  „Pjerina Verbanac“ Labin za 
pedagošku 2022./2023. godinu“.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Ivana Škopac, ravnateljica Dječjeg vrtića „Pjerina 
Verbanac“ Labin.   
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu.  
U raspravi je sudjelovao vijećnik  Mladen Bastijanić (Demokrati).  
 
Mladen Bastijanić  (Demokrati) pohvaljuje rad vrtića na području grada Labina. Navodi da ga 
je zabrinuo jedan podatak kada je gledao tabele, a da se radi o neishranjenoj djeci. Koliko je 
vidio, troje djece da je pothranjeno te postavlja pitanje što se radi po tom pitanju. Također 
navodi da se po tabelama vidi da skoro 30% ima prekomjernu tjelesnu težinu, 18% te da mu 
se čini da 11% djece ima pretilost. Postavlja pitanje što se po tome radi. Navodi da se, kao što 
je rekao i kod zadnjeg izvješća, samo da se nastave čim više igrati sa djecom i da su djeca 
čim više u našem zavičaju odnosno u prirodi. 
 
Ivana Škopac, ravnateljica Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin zahvaljuje se na 
postavljenim pitanjima i na pohvali te navodi da će se truditi biti još i bolji. Vezano uz pitanje o 
pothranjenosti odgovara da se to najčešće tiče jasličke djece koja da jako variraju sa kilažama. 
Navodi da imaju zdravstvenu voditeljicu koja prati odnosno vrši antropometrijsko mjerenje, 
izračunava bodi indeks tjelesne mase djece kako bi mogla roditelje uputiti i sugerirati im da li 
da smanje količinu obroka, ukoliko se tu radi o slučaju pretilosti ili da povećaju nekakvim 
dodatnim konzumacijama tu pothranjenost. Ponavlja da je to više kod jasličke djece jer da oni 
u vrijeme adaptacije, a to antropometrijsko mjerenje da se vrši u 10. mjesecu tako da su još 
uvijek pod utjecajem adaptacije, da znaju izgubiti malo na kilaži. Na pitanje što se radi po 
pitanju prekomjerne tjelesne težine odgovara da su u srpnju poslali na verifikaciju kraći sportski 
program jer da žele ponuditi da u popodnevnim satima djeca mogu koristiti sportski program 
kroz koji bi ih vodila kineziologinja i jedna odgojiteljica kako bi ih poticali da se što više kreću i 
da budu u sportu. Također navodi da to što potenciraju odgojno obrazovni rad na otvorenom 
prostoru, da su razlog upravo ti podaci prekomjerne tjelesne težine. Dodaje da pokušavaju 
educirati i roditelje po tom pitanju i to kako da provode slobodno vrijeme na način da nije samo 
park izbor već da postoje i neke druge aktivnosti koje će pomoći djeci da se što više kreću i da 
nemaju problema sa prekomjernom tjelesnom težinom. Navodi da ona možda kroz izvješće 
zaboravi kazati da sve te nekakve nove stvari koje rade da idu kroz igru. Cijeli STEM da se 
odvija kroz igru tako da igra nije izostavljena jer da djeca uče kroz igru. Vezano uz zavičajnost, 



navodi da su ove godine krenuli sa još jednom skupinom koja će se baviti upravo labinjonskom 
cakavicom tako da pokušavaju proširiti tu zavičajnost na ostale odgojno obrazovne skupine.  
 
Eni Modrušan predsjednica Vijeća otvara drugi krug rasprave. 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Tanja Pejić (Demokrati) i vijećnik Mladen Bastijanić 
(Demokrati). 
 
Tanja Pejić (Demokrati) se zahvaljuje i pohvaljuje način prezentacije te navodi da nema što 
dodati i da joj se jako sviđa što je izvjestiteljica povezala i što je napravila prikaz strukture 
djece, roditelja, društvo, zajednice, ustanove i na taj način da je pojasnila. Postavlja pitanje 
koliko je djece ostalo neupisanih obzirom da se ide s izgradnjom vrtića na Vinežu što da će 
poboljšati situaciju. Vjeruje da postoji problematika radnog kadra te pita kako stoje s time te 
navodi da se vidi kako će vrtić na Vinežu donijeti plus i minus.  
 
Mladen Bastijanić  (Demokrati) navodi da mu kolegica Tanja uvijek da inspiraciju, poticaj tako 
da mu uvijek dođe da mora još nešto reći. Vezano za pretilost i prekomjernu tjelesnu težinu, 
navodi da zna da se obraća pažnju na prehranu i da se želi čim više i čim bolje da se djeca 
hrane te sugerira da pokušaju izbaciti ono što se kaže coca-colu, fantu itd. Navodi da zna da 
pokušavaju. Sugerira da sve ono što djeca dobe za obroke da pojedu u vrtiću te dodaje da će 
izvjestiteljica znati o čemu priča. 
 
Ivana Škopac, ravnateljica Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin na pitanje vijećnice Tanje 
Pejić odgovara da je broj neupisane djece s područja grada Labina trenutno troje. To da se 
radi o bodovnom pragu od 5 i 0 bodova. Ostalo, sve što se odnosi na neupisanu djecu, da su 
kombinacije drugih općina. Što se tiče područja grada Labina navodi da su uspjeli ove godine 
uspješno upisati djecu te da su imali dovoljno slobodnih mjesta. Što se tiče otvaranja nove 
skupine na Vinežu, navodi da im je trenutna situacija takva da su pokriveni točno u nulu sa 
četiri porodiljnih dopusta. Navodi da ih brine što imaju samo jednu studenticu na praksi tj. da 
ih nema i da ne studiraju. To da im predstavlja veliki problem jer da su mladi kolektiv i kao što 
je sada četiri porodiljnih dopusta tako da će se sigurno dogoditi kroz vrijeme još. Često puta 
da razmišlja o Vinežu i jednoj dodatnoj jasličkoj skupini te navodi da se iskreno nada da će 
uspjeti nekako riješiti kao što se i do sada. Dodaje da su privukli radnu snagu iz drugih područja 
pa tako da ima Pazinjana, ljude koji su se preselili iz Zagreba i koji da su, na svu sreću, bili 
odgovarajuće struke. Za sljedeću godinu da će se morati na taj način posložiti da imaju 
stručnog kadra, ali da imaju i viška zamjena, a ne da, kada je netko na bolovanju, da se 
odrađuju duple smjene. Navodi da im je uvijek potreban taj dodatni kadar koji će samo pokrivati 
zamjene za bolovanja. Na pitanje vijećnika Mladena Bastijanića odgovara da stvarno puno 
rade na meniju, da pokušavaju stalno nešto mijenjati, da pokušavaju uvijek imati zdrave 
varijante. Što se tiče cole i fante navodi da je možda to bilo jer je netko donio za rođendan, a 
oni da to nikada nemaju u ponudi. Oni da su izbacili i krofne i sve šećere upravo zbog toga jer 
da se djeca danas manje kreću te da moraju prilagoditi prehranu novom dobu. Navodi da se 
prehrana provjerava od strane Zavoda, na tromjesečnoj razini da se mjeri nutritivna vrijednost. 
Dodaje da im znaju dati korekcije, da li treba povećati ugljikohidrate, da li trebaju povećati 
masnoće te navodi da se do sada uvijek radilo o povećanjima. Kada su krenuli sa zdravom 
prehranom, da su zaista imali baš svaku namirnicu zdravu i priprema hrane da je bila zdravija. 
Onda da su shvatili da bi za dječju dob trebali malo povećati ugljikohidrate i malo masnoće jer 
da su oni ipak veći potrošači od odraslih no tu da im Zavod daje korekcije. Za sada da su sve 
analize bile uspješne i nutritivne vrijednosti zadovoljene. Vezano uz rečeno da bi se obrok 
trebao pojesti u vrtiću odgovara da neka djeca jednostavno ne žele te da su im ostavili na 
odabir. Navodi da im se pokušava ponuditi, no ako baš ne žele i žele ga uzeti doma, da ga 
uzmu za kući.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ i 1 „PROTIV“, donijelo Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća 
o radu Dječjeg vrtića  „Pjerina Verbanac“ Labin za pedagošku 2022./2023. godinu.   



AD.5.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje  Zaključka 
o prihvaćanju Izvješća o radu Umjetničke škole Matka Brajše Rašana za školsku godinu 
2022/2023.godinu“.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Melita Lasek Satterwhite, ravnateljica Umjetničke 
škole Matka Brajše Rašana.    
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Alenka Verbanac (IDS-ISU). 
 
Alenka Verbanac (IDS-ISU) navodi da nema pitanja već da, nakon ovog izvještaja, želi čestitati 
izvjestiteljici i svim djelatnicima. Smatra da rade odličan posao što da se i vidi iz ove 
prezentacije. Također smatra da je Labin dobio jako mnogo sa ovom Umjetničkom školom, 
upućuje puno uspjeha u daljnjem radu te zahvaljuje. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“  i 1 „SUZDRŽAN“  donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu 
Umjetničke škole Matka Brajše Rašana za školsku godinu 2022./2023.godinu“.  
 
AD. 6.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Gradske knjižnice Labin za 2022. godinu“. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Silvia Fiamengo, ravnateljica Gradske knjižnice 
Labin. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Bastijanić (Demokrati) i Nenad Boršić (HDZ). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pohvaljuje rad knjižnice te predlaže da se uvede jedan projekt 
koji prijedlog da je dao i prije 10-ak godina, da uvrste u program projekt Bibliografija Labinštine. 
To da bi bio nastavak rada pokojnog Ratka Licula koji da je prije trideset i pet, šest godina 
napisao jednu divnu knjigu tj. bibliografiju o Labinštini. Navodi da je prošlo skoro četrdesetak 
godina, a u tih četrdesetak godina da su se desili i novi autori. Dodaje da je on u toj knjizi na 
izvrstan način opisao Labinštinu, gdje da je opisao poduzeća koja su onih ljeta i prijašnjih ljeta 
radila u Labinu i Labinštini. U tih četrdeset godina da se ipak puno toga promijenilo te navodi 
da bi to bilo na neki način priznanje njegovog rada i nastavak bibliografije autora Ratka Licula. 
 
Nenad Boršić (HDZ) navodi da će se nadovezati na vijećnika Mladena Bastijanića. Obraća se 
izvjestiteljici navodeći da njoj i cijeloj knjižnici skida kapu te da im zahvaljuje na velikom radu 
jer takvo postizanje rezultata i dizanje čitača u današnje vrijeme digitalizacije, on da im skida 
kapu. Za to da je potreban veliki rad, stručni rad i veliko zalaganje. Zahvaljuje.  
 
Silvia Fiamengo, ravnateljica Gradske knjižnice Labin zahvaljuje svima na pohvalama, a što 
se tiče prijedloga, navodi da će baciti jednu bubu, da se radi na bibliografiji kako s područja 
Labinštine tako i Barbanštine obzirom da je cijeli taj istočni dio nedovoljno istražen. Navodi da 
će samo to reći te da i oni željno isčekuju i da imaju informaciju sa posljednjeg stručnog 
usavršavanja knjižničara odnosno sa radnog sastanka strukovne udruge. Također navodi da 
će se svakako truditi da daju svoj obol, koliko je to moguće. Zahvaljuje vijećniku Boršiću te 
navodi da je stoga na zadnjem slajdu i bila fotografija dječjeg odjela jer da znaju da svime pa 
tako i sa razvijanjem ljubavi prema čitanju, prema knjigama, da se počinje od najranije dobi i u 
to da ulažu maksimalni trud.    
 



Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i 
poslovanju Gradske knjižnice Labin za 2022. godinu“. 
 
AD. 7.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu  Pučkog otvorenog učilišta Labin“. 
  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Renata Kiršić Veselica, ravnateljica Pučkog 
otvorenog učilišta Labin      
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Bastijanić (Demokrati) i Piero Glavičić (IDS-ISU). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da je pitanje da li će prihvatiti ovaj izvještaj i još da će 
tražiti neka obrazloženja. Gradonačelnik da će pogotovo shvatiti zašto govori o čuvanju 
kulturno povijesne baštine. Pohvaljuje da je realno dato izvješće te navodi da ga je frapiralo 
da neke druge kontrole, revizije itd. moraju labinske institucije ukazati na, u konkretnom slučaju 
da govori za Pučko otvoreno učilište tj. Muzej, da se ne zna i da se ne brine o kulturno 
povijesnoj baštini. Navodi da je pročitao da je u prostorijama Muzeja kontrola utvrdila da ne 
čuvamo našu kulturno povijesnu baštinu na adekvatan način. Možda previše svjetla, previše 
vlage, krov koji prokišnjava itd. To da je naše lice i naš obraz čuvanja kulturno povijesne 
baštine. I kad nešto imamo, to da ne znamo sačuvati. Također navodi da ne čuvamo 
građevine, ceste, mostove. Konkretno da će sada reći, vjerojatno puno njih da niti ne zna, 
zadnja odvodnja koja se radila u Pulskoj ulici da je dodatno ugrozila rimski mostić te navodi da 
je pozivao vijećnike još prije desetak godina, kao i prije pet godina da dođu s njim vidjeti taj 
rimski mostić. Navodi da vjerojatno niti ravnateljica ne zna gdje je a onda da je bila vijećnica. 
Navodi da dok god se ovako ponašamo, da ne čuvamo našu kulturno povijesnu baštinu, a u 
ovom slučaju institucija koja je zadužena da čuva i da joj mora neki drugi reći izvana da ne 
čuva, da nema riječi. 
 
Piero Glavičić (IDS-ISU) pohvaljuje izvještaj te navodi da se slaže sa vijećnikom Mladenom no 
on da bi tu stavio dvije ere Pučkog učilišta, prije i sada. Navodi da ne bi rekao da se ne vodi 
briga. On da je malo u Gradskom vijeću no uvijek da je izgledalo da je u Pučkom sve super, a 
da sada vide da to baš nije tako. Ukazuje na povećanje prihoda od 45% u šest mjeseci te 
ponavlja da bi on to podijelio na dvije ere. Nada se da će biti bolje jer da je prava osoba na 
pravom mjestu, koja to vodi, koja da će to dovesti u red i sve ono što je vijećnik Mladen rekao 
da će se brzo ukloniti i da će biti jako dobro.   
 
Renata Kiršić Veselica, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Labin pojašnjava da, što se tiče 
Narodnog muzeja, sav njegov smještaj u Palaču, a depo da je na tavanu, oni da nikada neće 
u potpunosti moći zadovoljiti da to bude sto posto sigurno jer da nemaju novu zgradu muzeja. 
Iznosi primjer muzeja Grada Rijeke koji da i dalje zbog arhitekture zgrade ne može postići sto 
postotnu očuvanost. No ono što se može i što je nužno je kontinuirano i stalno ulagati u zaštitu 
građe koja se ima. To da se čini na nekoliko načina. Navodi da se mogu tražiti sredstva 
Ministarstva kulture, sredstva osnivača, trošiti vlastite prihode kako bi se kupile beskiselinske 
kutije što da se prije manje radilo, a sada da se radi značajno više. Sva građa iz IUR-a koju su 
preuzeli od Grada, Ministarstvo kulture da je već u dva navrata u potpunosti sufinancira 
beskiselinske kutije, kutije za fotografije i nabavku polica adekvatnih po zakonu. Da bi do toga 
došlo, netko da mora prijaviti taj projekt Ministarstvu ili adresirati osnivaču te navodi da samo 
od sebe neće doći. Prvenstveno da je tu njena odgovornost a potom onoga tko radi u muzeju, 
a to da su kustosi od kojih da svatko ima svoje zaduženje i brine se o tome. Također i muzejski 
tehničar za kojega navodi da se iz izvješća vidi da ne samo da se brine kako će građa izgledati 
već i da reparira, konzervira i povremeno da restaurira po potrebi. Navodi da imaju jednog 
muzejskog tehničara i preko šest tisuća predmeta u muzeju, a da smo mali grad s muzejem 



koji je relativno mali i sa jako puno predmeta od kojih da neki još i fale. Za neka područja da ih 
nemaju što da je žalosno pa da će koristiti ovu govornicu da apelira na ljude koji nešto doma 
nađu da im se jave s potpunim povjerenjem, a da ih ne bacaju i da ih ne prodaju na crnom 
tržištu. Dodaje da se svega dešava kod nas. Zamagljivanje prozora, popravak krovišta, 
adekvatna briga o vlazi, o oscilacijama, daljnja nabavka polica, beskiselinskih kutija, ne samo 
za papirnatu građu nego i za tekstil i sve ono što treba, to da je dugotrajan proces no navodi 
da se ne bi trebali bojati te da moraju to nastaviti raditi u malo snažnijem obimu nego što se 
do sada radilo ili u puno snažnijem obimu nego što se to do sada radilo. Ističe da je potrebno 
brinuti se i o građevini. Ne samo o građi koja je unutra već i o građevini. Palača Battiala-
Lazzarini da je najreprezentativnija uz župnu crkvu te da je već razgovarala sa osnivačem i da 
se zna da je već prošlo vrijeme i da treba obnoviti krov, fasadu jer da je već prošlo dosta 
vremena od kada se to napravilo. Također navodi da se u okruženju pristupilo tome i da onda 
moramo biti svjesni da Muzej neće biti otvoren za javnost. Navodi primjer Poreča i Rovinja. 
Ujedno navodi da je to nekakav dugogodišnji plan i da se ne može sve u jednoj godini niti u 
dvije no da podržava da mora postojati, ne samo briga ustanove, ne samo briga osnivača nego 
i cijele zajednice o našoj kulturno povijesnoj baštini. Naglašava da se ne baca, da se ne 
preprodava i da se ne uništava već da se brinemo o tome. Zahvaljuje na pohvalama te navodi 
da će nastojati da Pučko učilište, barem u ovom četverogodišnjem planu koji si je zacrtala, 
bude ono što treba biti, a to je stup kulture i obrazovanja u gradu.  
 
Eni Modrušan predsjednica Vijeća otvara drugi krug rasprave 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da nakon pojašnjenja neće biti ne, ali da će biti suzdržan 
jer da Pučko sveučilište nema auto školu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 10 „ZA“ i 2 „SUZDRŽAN“, donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu  
Pučkog otvorenog učilišta Labin“. 
 
AD. 8.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na osmu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Izvještaja o radu Sportske zajednice Grada Labina za 2022. godinu“.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Siniša Verbanac, tajnik Sportske zajednice Grada 
Labina.     
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Bastijanić (Demokrati) i Lari Zahtila (IDS-ISU). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pohvaljuje rad Sportske zajednice te navodi da ima dva pitanja. 
Postavlja pitanje čiji je teren NK Rabac i kada će se to riješiti. Za drugo pitanje navodi da se 
nada i da je čuo u razgovoru s gradonačelnikom, školsko igralište na Vinežu da bi trebalo biti 
prioritet vezano uz antistres podlog i sve oko njega. Još da je to ostalo. Vezano uz rečeno o 
gubitku kadrova odnosno vezano uz rečeno da nitko neće raditi u sportskoj udruzi, navodi da 
će raditi i uvijek da će se naći tko će raditi u sportskim udrugama no sportske udruge da moraju 
biti svjesne da će u budućnosti trebati sve više fuzija udruga tako da budu jači. Jedna od tih 
fuzija da se konačno desila da su se boćarski klubovi Labin i Rudar udružili, a da nisu bili 
udruženi baš zbog usijanih glava, ljudi koji rade u sportskim klubovima. Ponavlja da se ne 
treba brinuti za budućnost već da se moramo pobrinuti da imamo hvalevrijedne olimpijade 
mladih. Iskazuje nadu da to bude i dalje i više. Olimpijade mladih, ukoliko treba i pet puta na 
godinu (navodi da govori karikirano) i to za vrtiće, srednje škole i osnovne škole. Naglašava 
srednju školu. Na taj način da se s edukacijom od vrtića počinje ljubav za sportom. Ističe da 
smo vidjeli da je sport itekako važan jer da je 30% djece u vrtićima sa prekomjernom tjelesnom 
težinom, a jedan od najbržih načina da je bavljenje sportom. Smatra potrebnim čim više ulagati 



u mlade te navodi da se ne treba brinuti za starije koji će raditi u sportskim udrugama. Ponavlja 
da će se sportske udruge morati fuzirati odnosno spajati. Pohvaljuje rad na licencama trenera, 
stručnih ljudi te navodi da on tu vidi budućnost i da vidi da neće biti raspada. Moli da mu se 
odgovori na pitanje o NK Rabac. 
 
Lari Zahtila (IDS-ISU) navodi da mu je samo jedno pitanje palo na pamet, slično pitanju 
vijećnika Mladena Bastijanića, a odnosi se na travnato, nogometno igralište kod škole Matije 
Vlačića. Postavlja pitanje tko ga sada koristi i tko ga održava te da li to ima veze sa nogometnim 
klubovima, sa školom te koji su planovi sa tim igralištem. Navodi da je to dragocjeni prostor u 
centru grada te ukoliko se koristi za nogomet da je u redu, a ukoliko je polako van funkcije da 
bi se onda moglo razmisliti o drugoj namjeni.  
 
Siniša Verbanac, tajnik Sportske zajednice Grada Labina navodi da se apsolutno slaže s 
vijećnikom Mladenom Bastijanićem da treba ulagati u mlade, u sport, u vrtićima i slično. Na 
tom tragu on da već nekoliko godina zagovara i razgovara, i u dogovoru sa gradonačelnikom 
i sa ravnateljicom vrtića, da se nađe neki način da se u vrtić uvede rad kineziologa. U nekim 
gradovima to da već postoji te navodi da malo zvuči kao floskula da se danas djeca manje 
kreću no to da je stvarno činjenica. Na olimpijskim festivalima dječjim vrtića da vidi, kada dođu 
svi predškolarci, da vidi kakav je to u desetak godina pad i da velika većina djece ne zna bacati 
lopticu, da ne zna doskočiti sa dvije noge na pravi način te smatra da bi jedan kineziolog u 
vrtiću jako puno pomogao. Vezano za školsko igralište na Vinežu, za podlogu, navodi da se 
apsolutno slaže da bi bilo lijepo no to da nije jedino igralište te da je ostalo ono u Starom gradu 
za postaviti takvu podlogu. Ta podloga da se pokazala, osim što se na nekim mjestima 
uništava, jako dobra i jako korištena. Na pitanje o NK Rabac navodi da ono što on zna osobno 
je da je velika većina terena u vlasništvu Maslinice d.o.o., osim svlačionica što je u gradskom 
vlasništvu. Navodi da postoje neke mogućnosti, načini da se na to možda Grad Labin ponovno 
upiše, nešto da se dogovori te navodi da su namjere takve. O tome što se po tom pitanju može 
napraviti, da će netko drugi možda malo bolje odgovoriti. Na pitanje vijećnika Larija Zahtila 
odgovara da se igralište osnovne škole Matije Vlačića, dok se nije koristilo igralište s umjetnom 
travom, koristilo od strane nogometnih klubova kao neko vatrogasno rješenje. Navodi da se 
kosilo, uređivalo te da je tamo postavljena i rasvjeta. Sa tom travom da je problem što je po 
sredini neka podvodna cijev ili nešto slično i tamo da se trava nikako ne može napraviti tako 
da je igralište, više-manje kao neko vatrogasno rješenje. Sada kad se dobio teren sa umjetnom 
travom na Vinežu, to da će se puno manje koristiti. Njegova ideja da je već godinama bila da 
se tamo napravi nekakav mini pitch, nogometni teren manjih dimenzija gdje bi se mogle igrati 
čak i službene utakmice mlađih kategorija, a popreko da bi se dobila dva terena za mali 
nogomet. Navodi da u Rovinju imaju jedan takav teren s umjetnom travom. Navodi mogućnost 
da bi se u nekoj budućnosti to moglo na taj način srediti.   
 
Eni Modrušan predsjednica Vijeća otvara drugi krug rasprave 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da želi svima dati informaciju te da će se on prvenstveno 
boriti kao vijećnik, vezano za Rabac. Navodi da je na njima da povrate taj teren Gradu Labinu 
i to zbog dvije stvari. Da pobijedimo, jer to da bi bila pobjeda svih onih luđaka i usijanih glava 
koji da su i taj teren prodali, da ne kaže dali, nekom investitoru, nebitno kojem. Navodi da nije 
bitno ni kome, ni kada. Kao drugu stvar navodi da nam taj teren treba, cjelokupan teren, da bi, 
podsjeća, a danas da su i pričali o odvodnji, da je nekada Rabac tj. Velu đirinu od velikih naleta 
vode spašavalo prirodno jezerce koje je bilo malo iza tog terena. To jezerce da je prilikom 
izgradnje pokriveno što da on smatra da je abnormalno, ludo, te da je zaštopano, tako da će 
na tom dijelu trebati u budućnosti napraviti jedno jezerce, iza tog terena, sa određenom 
retencijom, branom, da bi spasilo od poplave o čemu da govore. Ističe da taj teren mora pod 
hitno biti od Grada Labina.   
 



Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 11„ZA“, jednoglasno  donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o radu 
Sportske zajednice Grada Labina za 2022. godinu.  
 
AD. 9.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o davanju odobrenja na Program rada i financijski plan Savjeta mladih Grada Labina za 2024. 
godinu“. 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 

Predsjednica Vijeća, Eni Modrušan, uvodno je kratko izvijestila da iz opravdanih razloga na 
sjednici Vijeća nije prisutan predviđeni izvjestitelj, Denny Višković, predsjednik Savjeta mladih 
Grada Labina te da je vijećnicima dostavljen Program u materijalima Vijeća. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 11 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o davanju odobrenja na Program 
rada i financijski plan Savjeta mladih Grada Labina za 2024. godinu. 
 
AD. 10.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o pristupanju Grada Labina Europskoj udruzi za lokalnu demokraciju ALDA“.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Robert Mohorović, pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo i EU projekte.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu.  
U raspravi je sudjelovala  vijećnica Tanja Pejić  (Demokrati). 
 
Tanja Pejić  (Demokrati) navodi da, obzirom smo tako traženi i da su nas htjeli, da ju samo 
zanima da li će imati neke posebne koristi, prednosti, beneficije, kao član udruge, a u odnosu 
na one koji to nemaju. Pita da li ćemo imati samo certifikat ili ćemo imati kakve prednosti za 
neke stvari. 
 
Robert Mohorović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i EU projekte odgovara da će 
se sigurno imati neke prednosti u odnosu na gradove i zajednice koje nisu uključene u to. 
Pritom da se najviše misli na uključivanje u neke daljnje inicijative i EU projekte koje provode,  
ali i na neke besplatne edukacije i radionice za djelatnike Grada. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 11 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o pristupanju Grada Labina 
Europskoj udruzi za lokalnu demokraciju ALDA.  
 
AD.11.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda „Odluka o 
donaciji digitalnog mamografa sa tomosintezom“. 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je gradonačelnik Valter Glavičić navodeći da se radi o 
jednoj formalnoj odluci no to da je jedna lijepa „točka na i“ cijele priče koju da su radili svi 
zajedno godinu i devet mjeseci, a koja da je započela i tematskom sjednicom na sjednici 
Gradskog vijeća. Dodaje da se došlo do kraja puta sa strane Grada te iskazuje veliku 



zahvalnost i njima i svakome tko je dao bilo šta da se sve to idešava i da se privede uspješno 
kraju. Iznosi informaciju da je digitalni mamograf s tomosintezom montiran na labinskoj 
ispostavi Istarskih domova zdravlja. Navodi da ne bi opet sve skupa ponavljati, od humanitarne 
akcije do pokretanja što da je krenulo s idejom Lige protiv raka te dodaje da su znali da se sve 
to mora staviti kroz institucije u pogon. Također navodi da se danas neke županije u Hrvatskoj 
bore da kupe mamograf te da se s ovom pričom išlo izvan okvira, ne grada, već da bi se usudio 
reći da je ovo jedinstvena hrvatska priča. Da bi se to sve skupa završilo odnosno da bi i 
formalno mogli predati mamograf Istarskim domovima zdravlja, Gradsko vijeće koje raspolaže 
imovinom iznad onog iznosa koje gradonačelnik može potpisati, a to da je 0,5% općih 
primitaka, a u doba „kuna“ to da je bilo oko 400.000 kuna, dok je vrijednost mamografa sa 
PDV-om 174.000 eura, odluku o donaciji prema Istarskim domovima zdravlja da donosi 
Gradsko vijeće. Nakon što Gradsko vijeće donese tu odluku odnosno nakon što Istarski domovi 
zdravlja preuzmu službeno, oni da imaju njihovu zadnju sekvencu, a to da je ugovaranje sa 
HZZO-m i bez tog papira oni da ne mogu ići dalje. Navodi da je njima to zadnja epizoda u 
cijeloj ovoj priči. Napominje da je suglasnost na to dalo i Upravno vijeće Istarskih domova 
zdravlja nakon čega da to potpisuje istarski Župan i u konačnici, ona točka koja se čekala dugo 
jer da su svi uvjeti morali biti ispunjeni, da je bio potpis ministra zdravstva gospodina Vilia 
Beroša. Nakon što je 15. rujna on to potpisao, formalno da je ugovor o isporuci stupio na 
snagu. Mamograf da je u međuvremenu montiran, instaliran, spojen i danas da se nalazi u 
Ispostavi gdje će se obavljati preventivni pregledi. Zahvaljuje svima kao i predsjednici Vijeća 
koja je bila jedna od inicijatora. Zahvaljuje svima na strpljenju te navodi da su pokazali da kad 
nešto stvarno žele, da mogu. Smatra da su napravili jednu priču, ne za nas već za generacije 
labinskih žena. Ponavlja zahvalu.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu.  
U raspravi je sudjelovao vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da su to riješili na labinjonski način „trdo spreda i vajka 
napred“. Obraća se gradonačelniku navodeći „ne za naše žene, nego za nas.“ 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća navodi: „Bravo Labin, bravo Labinjani i Labinjonke, bravo 
mi.“ 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća,  zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  10 „ZA“ jednoglasno donijelo  Odluku o donaciji digitalnog mamografa sa 
tomosintezom“. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je tonski snimana.  
Tonski snimak sjednice se objavljuje na www.labin.hr.  
 
Dovršeno u 14,11 sati.  
 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA        PREDSJEDNICA  
Kristina Sinčić Smoković, v.r.                 Eni Modrušan, v.r. 


